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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

 

Testületi ülés ideje: 2023. szeptember 21. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 

4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 

7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 

11 Felder Frigyes képviselő 0 - 

6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 

28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 

15 Mihalecz András tanácsnok 1 - 

16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 

3 Perlaki József tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila képviselő 1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

10 Torma János tanácsnok 0 - 

 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 16-an 

vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Tájékoztatta a testületet, hogy a vegyék fel 

a napirendek közé a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl   

 

- az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint az 

- az Interpelláció napirendet. 

 

Kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontok közül vegyék le a napirendről a 

meghívóban 28. és 29. sorszámmal jelölt 2 hatósági másodfokú előterjesztést. 

dr. Nadrai Norbert József képviselő napirend utáni felszólalási szándékot jelentett be. 

 

Tájékoztatta a képviselőket, hogy 11.45-kor tartanak nagyobb szünetet, attól függően, hogyan 

állnak az előterjesztések tárgyalásában. Amennyiben kevés napirend lesz már, akkor felkéri 

Borhi Zsombor alpolgármestert, hogy vezesse az ülést. 

 

Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak a napirendekről.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5951   Száma: 23.09.21/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 08:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a napirendekről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 
 

108/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint az 

Interpelláció napirendet. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése levette napirendjéről: 

 

- a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal kapcsolatos 

magatartás - a nem mezőgazdasági hasznosítású belterületi ingatlannak parlagfüvön 

kívüli, egyéb gyomok tekintetében történő gyommentesítés elmulasztása - miatt 
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alkalmazott közigazgatási bírságot megállapító I/6138-6/2023. számú határozat 

ellen benyújtott fellebbezés tárgyában, valamint 

- a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal kapcsolatos 

magatartás - az ingatlannal érintkező közterület tisztántartásának, 

gyommentesítésének, kaszálásának elmulasztása - miatt alkalmazott közigazgatási 

bírságot megállapító I/6139-6/2023. számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 

tárgyában szóló előterjesztéseket. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 

 

 

 

NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és 

a költségvetési rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

2. Előterjesztés az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 

elnevezésének, valamint az utcanév, házszámtábla és emléktábla elhelyezésének 

rendjéről szóló 10/1991. (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

3. Előterjesztés önkormányzati rendeletek módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

4. Előterjesztés önkormányzati rendeletek deregulációs célú hatályon kívül 

helyezéséről 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

5. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kaposvár Megyei 

Jogú Város nemzetiségi önkormányzatai között kötött megállapodások 

módosításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

6. Előterjesztés a Kaposvárért Közalapítvány alapító okiratának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

7. Előterjesztés az Irányi Dániel utcai bölcsődében létrehozandó álláshelyekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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8. Előterjesztés tanoda pályázatról, tanoda szolgáltatás elindításáról a Családsegítő 

Központban 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

9. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

10. Előterjesztés a Takáts Gyula Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár alapító 

okiratának módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

11. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2024. évi 

fordulóhoz való csatlakozásról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

12. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 

13. Előterjesztés zártkerti ingatlanok belterületbe vonásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

 

14. Előterjesztés a 148/2019. (XI. 28.) önkormányzati határozat módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

15. Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 

szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

16. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

17. Előterjesztés utca elnevezéséről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

18. Előterjesztés a vízközmű - szolgáltatási ágazat gördülő fejlesztési tervéről 2024-

2038 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 
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19. Előterjesztés Kaposvár MJV Fenntartható Városfejlesztési Startégiája (FVS) és a 

TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) módosításáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 

20. Előterjesztés igazgatási szünet elrendeléséről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

21. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. II. negyedév) 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

22. Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 23. Előterjesztés alapítványi támogatásokról 

       Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

      24. Interpellációk 

 

Zárt ülésen: 

 

25. Előterjesztés „Virágos Kaposvárért”, valamint „Virágos ház, Virágos erkély” 

díjak 2023. évi adományozásáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

26. Előterjesztés a „Szabadságért Kaposvár Emlékérem” adományozásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

27. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő önkormányzati bérlakás 

kijelölése ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

28. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás – a nem mezőgazdasági hasznosítású belterületi 

ingatlannak parlagfüvön kívüli, egyéb gyomok tekintetében történő 

gyommentesítés elmulasztása – miatt alkalmazott közigazgatási bírságot 

megállapító I/04685-03/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés 

tárgyában 

Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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29. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályait sértő köztisztasággal 

kapcsolatos magatartás – az ingatlannal érintkező közterület tisztántartásának 

elmulasztása – miatt alkalmazott közigazgatási bírságot megállapító I/01088-

06/2023 számú határozat ellen benyújtott fellebbezés tárgyában 

Előterjesztő:  Borhi Zsombor alpolgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

 

Szita Károly polgármester a két közgyűlés között eltelt időszak történéseiről tájékoztatta a 

jelenlevőket. Elhunyt Ift Miklós, aki a városi vízművek igazgatója volt azóta, amióta 

megalakult a társaság. Régóta beteg volt. 

  

Egy perces néma felállással emlékeztek a jelenlevők. 

 

Kaposvári polgárokkal találkozott a Kaposvári Beszélgetések alkalmával. Megköszönte a 

kérdéseket, tanácsokat, ezzel is segítik a munkáját A korábbi beszélgetéseken többször 

felmerült problémaként a munkahely hiánya, a magas megélhetési- és rezsiköltségek. Ezek 

azonban a mostani találkozások alkalmával nem merültek fel. Jött helyette más, a szűkebb 

lakókörzetet érintő problémákat vetették fel a lakók. Ez jó hír, hiszen a munkanélküliek száma 

nem általános probléma a városban. A rezsipolitika is más irányt vett a rezsicsökkentéssel 

együtt úgy tűnik, hogy ha stabilizálni tudják ezt a helyzetet, ez is rendben lesz. A kisebb 

közösségek ügyei jöttek elő attól függően, hogy milyen jellegű körzetben volt. Még egyszer 

megköszönte, hogy megtisztelték a bizalmukkal a lakók és megosztották vele javaslataikat, 

ötleteiket. A nyári időszakban volt egy felháborító dolog is, amit meg kellett oldani és 

ideiglenesen sikerült is. Olaszországból 1400 tonna szemetet hozatott ide egy vállalkozó és 

lerakta a városban. Ez elfogadhatatlan. Jogi megoldás nem született, ezért megoldották, 

elvitették a Nádasdi utcai régi hulladéklerakó telepre. Megkezdődtek ez ügyen a bírósági 

tárgyalások, az ősz folyamán remélhetőleg valamilyen döntés születik. Végre sikerült 

megállapodni a Tescoval is a játszótér miatt. Földhasználati jogot kapott a város a játszótérre, 

hogy rendben legyen. A város fogja karbantartani. A jövő év tavaszán lesz használható a 

gyerekek részéről. Ez az év jubileumi éve a városnak, 150 éve lett rendezett tanácsú város 

Kaposvár. Ezt az évet sok helyen megünnepelik, intézményekben, óvodákban, gazdasági 

szervezetekben. Emlékzászlót kapnak az intézmények, a város meghatározó cégei. Most épp a 

130 éves cukorgyár kapja meg, amely szerencsére még mindig működik. Elindult a kampány. 

Gratulált a nyár folyamán kiváló eredményeket elért sportolóknak: Szerafin Zsófia kajakos 

Európa- és világbajnok lett, Kakuk Koppány úszó, aki Milák Kristóf rekordját is megdöntötte. 

Lengyeltóti Bence Európa bajnok lett uszonyos úszásban, Hideg Ádám gokart 

világbajnokságon ügyeskedett. Megkezdődött a 308. tanév a városban, jó tanévet kívánt 

diáknak és tanárnak egyaránt.  

 

-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről és a 

költségvetési rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester bemutatta és köszöntötte Hajdú Gyulát, az Önkormányzat új 

könyvvizsgálóját. Elmondta a 2030-ig tervezett négy alappont lényegét. A munkanélküliek 

száma szerencsére rekordokat dönt lefelé, de amíg egy ember van Kaposváron, aki nem kap 

munkát, de szeretne, addig nincs teljes foglalkoztatás. Ez köszönhető a város gazdasága 

erősödésének. Az iparűzési adó bevételt is megemelik 100 millió forinttal, mert látszik, hogy 
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erős a gazdaság. Ezt azért említette meg, mert ez a motorja az életnek. Ha a gazdaság erős, 

akkor az általuk megtermelt javakból a városnak is jut azzal a hozzájárulással, amit befizetnek 

adók formájában. Ebből lehet óvodákat, bölcsődéket működtetni, közvilágítást fizetni, utakra- 

járdákra tudják költeni, játszótereket építeni és fenntartani. Ha egy város erős, akkor több a 

befizetett pénz. Ezért fontos egy városnak, hogy erős legyen. Köszönte a város gazdaságában 

résztvevőknek a közreműködést. A munkahelyek számának növekedése fontos, nemcsak a 

kaposváriak miatt, hanem hogy az újraiparosítás működjön. A gépipar és az élelmiszergazdaság 

fejlesztése a két irány. Ezért hozzányúltak a szakképzéshez és a Kaposvári Egyetem 

struktúrájához is. Volt ezen az úton visszahúzás, ellenállás is, de szükségszerű volt. Azt 

gondolja, hogy az újraiparosítási programban tudják fogadni az új gyárakat. Most már a 

képzések is ezekre az ágazatokra épülnek. A Sisecam elkezdett építkezni, sok ember fog 

dolgozni az építkezés alatt is. Folyik a munkaerő felvétel is. Kaposvár környékén is toboroznak 

munkaerőt. Az Északi Ipari Parkban a kismotorokat gyártó cég is elkezdte már a munkát. A 

Kométa a fennállásának legnagyobb beruházását hajtja végre. Már most több, mint ezer ember 

dolgozik ott. Az első ütem építési engedély tervei elkészültek. A hadiipari gépek összeszerelése 

is megy, Taszáron is készítik elő a hatszáz hektáros zöld ipari park beépítését. A Gyarapodó 

Kaposvár programhoz megkérdezték a családokat, fiatalokat. A gyermekmosoly program is így 

született. Kell a jó bölcsőde, óvoda, játszóterek. Ezért építenek új bölcsődét is az Irányi Dániel 

utcában. Ott folyik az építkezés és év végére a tervek szerint át is adják. Erre azért van szükség, 

mert 100%-ig tele vannak a jelenlegiek. Félmilliárd forint körüli a beruházás értéke. Az 

Egészséges Kaposvár tekintetében az infrastruktúra bővítések folynak. Október első felében 

átadják az Arany J. utcában az Aréna szomszédságában levő műanyag borítású futópályát. Ez 

egy több, mint 800 millió forintos beruházás. Megállapodott a sportiskolásokkal, hogy mikor 

teszik szabaddá a város polgárai számára is a futókör használatát. A műszaki átadás zajlik még. 

Népszerűek a Polgárok Házában a szűrések. Örül annak, hogy a cégek is szervezett formában 

elküldik a dolgozóikat szűrővizsgálatra. Szakmai, egészséges életmóddal kapcsolatos 

előadások is lesznek a Polgárok Házában. 2030-ra legyen a város a lehető legnagyobb 

mértékben energiafüggetlen. Matolcsy György felkérte egy konferencián való klímavédelemről 

és energia megújulásról szóló előadás tartására. Kaposvári példákkal fogja megtartani az 

előadását. Az elmúlt négy év nem volt egy sima út. Ennek ellenére büszkék lehetünk rá. 2019. 

ősze után sok minden rossz jött, covid, munkahelyek zártak be, szüneteltették a munkahelyeket, 

elkezdődött a háború. Ez hozta a bizonytalanságot, félelmet, az energiaválságot, amit a város 

lakói nem nagyon éreztek meg. A háború hozta magával az inflációt, ami az energiaválságból 

adódott és így kevesebbet ér a pénz. Ezek is hozzájárulnak ahhoz, hogy minél 

energiafüggetlenebb legyen a város. Érthetetlen számára, hogy még mindig vannak köztük is 

olyanok, akik nem állnak ebben mellé. 2023 év elején úgy számoltak, hogy 4,6 milliárd forintba 

fog kerülni az egész éves energiaszükséglete a városnak. Ez hárommilliárd forinttal többe 

került, mint a háború előtt. Egy idő után mérséklődtek az árak és ráéreztek arra, hogy mikor 

kell fixálni az árat. Ezzel a hárommilliárdos energiahiányt csökkentették. Sajnos még mindig 

többszöröse az energia ára, amiért be lehet szerezni, mint a háború előtt. Ez volt az oka annak, 

hogy a közvilágítás is lekapcsolásra került. 153 millió forintot fizettek ki 2022-ben, hogy égjen 

a közvilágítás a városban, 2023. első negyedévében volt olyan, hogy több, mint 800 millió 

forintra felment az ára a rendszerhasználati díjjal együtt. Ekkor kényszerültek arra a lépésre, 

hogy takarékoskodjanak. A lakossági beszélgetéseken is örömmel mondta, hogy a 2024. évi 

közbeszerzés alkalmával a legolcsóbb ár 498 millió forint volt. Ez még jóval több, mint a 2022. 

évi, de mégis kevesebb, mint a 2023. évi. Ezért hozott olyan döntést, hogy októberben 

visszakapcsolják a közvilágítást. Ezt azért tette meg, mert látta, hogy a kaposvári gazdaság elég 

erős. Kérte, hogy amikor visszakapcsolják a lámpákat, akkor a szükséges javításokat is 

végezzék el. 9000 lámpatest van, ebből 2600-ban már ledes égők vannak. Elindítanak egy 

programot itt is az energiatakarékosság irányába. Két utat járnak, az egyik, hogy mi lesz az 
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Elena Program vége, most tárgyalásos szakban vannak a közbeszerzések. Meglátják milyen 

ajánlatokat kapnak és akkor döntik el, hogy hitelt vesznek fel, vagy ESCO segítségével 

valósítják meg. Szeretnének eljutni a nyár közepéig, őszig, hogy valamennyi égő legyen 

cserélve takarékosra. Véleménye szerint csak olyan döntéseket lehet hozni, ami maximum csak 

időlegesen fáj a lakóknak. Egymilliárd forintot költenek energiahatékonysági intézkedésekre. 

Agórát, Szivárványt, Fürdőt, Jégcsarnokot, Liget Otthont érintik ezek a beruházások. A 

tervezés volt eddig, most folynak a közbeszerzések. A következő télre fognak eredményeket 

hozni. Folyik az utak, járdák felújítása, ami 1,4 milliárd forint. Elkezdődött a zártkerti utak 

rendbetétele is, ami 275 millió forint. A tél előtt elvégzik ezeket a munkákat. Folyik az 

aknafedlapok cseréje is. Az utak sávozásának festése is elkezdődött, amit az éjszakai órákban 

végeznek. Lezárult a közbeszerzése a Deseda kempingnek. Megvan a győztes, az adott ár 

belefér a forrásokba, a következő év vége a kivitelezési határidő.  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő a közbringarendszerrel kapcsolatban kérdezte, hogy mit tervez tenni 

annak érdekében, hogy működőképessé váljon a rendszer? A 60%-os második rész számla 

összeget kifizették-e a kivitelezőnek? Megfelel-e a valóságnak, hogy szakértőket kértek fel a 

körülmények kivizsgálására, a szakértők költségei kit fognak terhelni? A kötbér, ami 20%-os 

mértékű, milyen mértékben fedezi a város által elszenvedett károkat? A közvilágításhoz 

kapcsolódóan szerinte nincs olyan ember, aki ne örülne annak, hogy visszaállítják a teljes 

közvilágítást. Örül a hírnek, hogy korszerű ledes izzókra kívánják cserélni a régi lámpatesteket. 

A közvilágítás fénymérésének eredményei néhány helyen egészen kritikus állapotot mutattak. 

Az eredményeit a korszerűsítéssel együtt mikor és milyen módon kívánja érvényesíteni? Most, 

amikor visszaállítják a lámpatestek működését, vagy amikor ledesre lesznek cserélve az égők? 

Az atlétika pályával kapcsolatban kérdezte, hogy a sportolni vágyó városi polgárok számára 

mikor kívánja megnyitni azt? A Deseda kempinggel kapcsolatban kérdezte, hogy az eredetileg 

tervezett 4,5 milliárdos beruházási költségből hogy lett 2 milliárd? Azt a műszaki tartalmat, 

amit terveznek megvalósítani, valóban lehet-e fedezni ebből a költségből és valóban bele fog-

e férni a strand kialakítása? A Dorottya-házzal kapcsolatban kérdezte, hogy milyen kiállítást 

terveznek nyitni még ebben az évben és mikor lesz megnyitva? Látogatóközpontot, kávézót, 

kiállítást és egy bronz szoborcsoportot terveztek oda. Mikor fognak ezek a fejlesztések 

megvalósulni? A volt levéltári épület felújítása hogyan áll, mikor adják át a múzeum számára, 

igazak-e azok a hírek, hogy a megyei önkormányzat az udvart le kívánja zárni saját parkolási 

célra? A múzeum megnyitását szerencsésnek tartja-e a 6:3-as tervezett kiállítással, vagy 

szerencsésebb lett volna a 150 éves évfordulóhoz kapcsolódó kiállítást rendezni? A fürdővel 

kapcsolatban kérdezte, hogy a fejlesztést illetően milyen tervei, elképzelései vannak? A 

Fenntartható Városfejlesztési Stratégiában szereplő fejlesztésen kívül terveznek-e más 

fejlesztést is? A pécsi 100 milliárd forintos fürdőfejlesztésével véleménye szerint elveszítené 

Kaposvár a privilégiumát. Lesz-e Vidrán gyártás Kaposváron, miért nem szerepel már az 

országos védelmi ipar fejlesztése Kaposváron? A Science Park lenne Magyarország első 

tudományos ipari parkja. A projekt honlapján semmi információ nem található. Megvalósítják-

e ezt az elképzelést, lesz-e Kaposváron tudományos ipari park? Továbbra is tervezi-e a 

viziközmű vagyon átadását az államnak?  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a lámpák lekapcsolása és visszakapcsolása mennyibe 

kerül az itt élőknek? Mennyi a megtakarítás összege a közel tíz hónapja lekapcsolt 

lámpatesteknél? Mely megyei jogú városokban kapcsolták le a közvilágítás közel felét? 

Elkapkodott, felelőtlen döntése volt-e lekapcsolni a közvilágítás több, mint felét az amúgy is 

sötétségbe borított járdák mellett? Az integrációs folyamatos elhúzódása miatt csúszik a 
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viziközmű átadása. Sorolja fel, mely városok döntöttek úgy, hogy átadják a viziközművet, ki 

az aki átadta, ki az aki a megállapodást már aláírta? Melyik naptól és mennyivel emelkedik a 

Kaposváriak vízdíja? Mikor lesz tiszta, iható víz a város minden pontján, mely naptól kezdik 

meg az azbesztes csövek cseréjét? Az egységes állami vízdíjtarifa bevezetése a költségvetés 

hiánya ismeretében, illetve az említett négy fontos garancia említése mellett ez egy taktikai 

elem, vagy ténylegesen történik vízdíj emelés? 2024. január 1-től mennyivel nő a 

közműszolgáltatásban dolgozók bére, hiszen az egyik feltétele ez volt?  

 

Kukuly Sándor Mihály képviselő a gyakorló iskolával kapcsolatban kérdezte, hogy hol tart a 

szakértői vizsgálat a beomlott tornaterem miatt? Hol fognak a gyerekek tornászni, amíg nem 

lesz új tornacsarnok, mikorra várható, hogy lesz új?  

 

Szita Károly polgármester összevontan válaszolt a kérdések egy részére. Megköszönte a 

részvételt a lakossági beszélgetéseken részt vett képviselőknek. Arra kérte őket, hogy 

legközelebb nyugodtan menjenek közelebb, hogy halljanak mindent rendesen. A közbringával 

kapcsolatban elmondta, hogy addig nem fizetnek egy fillért sem, amíg jól működő, hiánytalan 

rendszer nem lesz. Volt olyan a lakók közül, akik azt mondták, hogy ne kapcsolják vissza a 

lámpákat. Lebeszélték róla. A fénymérés azt állapította megy, hogy ott, ahol kevés a 

fényerősség, az elsődleges oka azt volt, hogy nem voltak kellőképpen felmetszve a fák. A 

fényerősséget nagymértékben befolyásolta a nagy zöld lombkorona. E tekintetben még van 

teendő, ez év őszén megmetszik a fákat a közvilágítás környékén is. Azt atlétika pályát 

elmondta, hogy mikor nyílik meg a lakók előtt. A Deseda kempingre nem tervezte, hogy ekkora 

összeget kell költeni. Kaptak egy olyan árajánlatot, amely megfelelő minőségben tudja 

biztosítani számukra a sátorhelyeket, lakókocsi helyeket, faházakat is, négycsillagos kemping 

lesz, a Balaton Tours lesz az üzemeltetője. Az ő szakmai véleménye minden esetben figyelembe 

van véve. Adventre eljutnak oda, hogy a levéltár műszaki átadása sikeres legyen és át tudják 

adni. A Vígasságok terére nincs információja, megkérdezi. A múzeumban lesz 150 éves 

kiállítás. A múzeum igazgatójától kérte, hogy legyen ilyen kiállítás, de az igazgató dolga, hogy 

milyen formában. 100 milliárd forintot még nem látott. 60 millió euróból épül a Scicecam gyár, 

ami közel nincs annyi, 24 milliárd forint. A 40 hektáros üveggyár kerül 160 milliárd forintba. 

Sok sikert kívánt Pécsnek a fürdőfejlesztéséhez. A hadiipari gépgyártás volt akkor, amikor 

meghirdették, van is és lesz is Kaposváron. Science parkról figyelje a híreket, jövő hét szerdán 

megkapja a választ. A képviselőtestület döntött a viziközmű érdekében, hogy jelentős felújítási 

és rekonstrukciós munkálatok lesznek, átadja. Székesfehérvár volt az úttörő ebben, még azt sem 

tették meg, hogy az üzemeltető társaságban bent maradjanak, Kaposvár egy részben tulajdonos 

marad. Az éves vesztesége kb. 900 millió forint, aminek ellentételezését az államtól megkapták. 

Lakossági vízdíj emelést nem akar és nem is lesz. Bölcs döntést hozott a testület nagy része 

akkor. Ez olyan bölcs döntés volt, mint amikor a Kométa kapott támogatást. November 30. a 

határidő. Gyakorló iskolával kapcsolatban elmondta, hogy visszamennek a gyerekek az 

iskolába. Nem a város üzemelteti az iskolát, nem is az Önkormányzat tulajdona. A 

beruházásnak sem a város volt a felelőse, hanem a Tankerület. A testnevelés órákat megtartják, 

mert van elég infrastruktúra. Az iskola diákjait a város pénzén viszik úszni, korcsolyázni 

testnevelés óra keretében. Biztos benne, hogy meg tudják oldani ezt a feladatot.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő véleménye szerint az itt élők érzik az energia áremelést. 

Az emberek ismerik a számlájukat, tudják, hogy milyen számlákat kapnak, ismerik most már a 

jelleggörbe kifejezést, mennyibe kerül a tűzifa, mennyi annak kiszállítási költsége, tudják, hogy 

magas inflációval, a nyugdíjak és bérek értéktelenedésével mennyire nehéz kifizetni ezeket a 
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számlákat. Az áramszámlán mindenki látja a három fő tételt, mennyi a tényleges felhasználás, 

mennyi a rendszerhasználati díj, mennyi az ÁFA. Az elfogyasztott áram díja 10%, a 

rendszerhasználati díj közel 70%, illetve még rájön a 27%-os ÁFA mindegyik tételre. Ez a 

rendszerhasználati díj a súlyos költségvetési hiány csökkentését is szolgálja. Fontos tisztázni 

azt is, amit mindegyik lakossági fórumon elmondott, hogy úgy döntött, hogy visszakapcsolja a 

közvilágítást. Olvassa el a Kormány rendeletét és döntse el, 2023. november 26-ig minden 

lámpának égnie kell. Akkor veszti hatályát a Kormányrendelet és az önkormányzati rendelet. 

Azt tudjuk, hogy mennyi a kikapcsolás díja, mert bent volt a költségvetésben, 40 millió, arra 

szintén nem adott választ, hogy mennyi lesz a tényleges megtakarítás összege, és arra sem, hogy 

mennyi lesz a visszakapcsolás összege. A Városliget északi részén, ha elmegy gyalog, minden 

lámpatest égett eddig is, és rajt van a matrica. Az emberek már hallották, hogy nem lesz 

gázáremelés, vízdíjemelés. Reméli, hogy nem lesz emelés. 

 

Pintér Attila képviselő a közbringa rendszerre vonatkozó kérdésére nem kapott teljeskörű 

választ. Örül neki, hogy még nem lett fizetve, de továbbra is érdekelné, mikortól üzemel a 

közbringa rendszer. A hadiipari fejlesztéssel kapcsolatban ugyanazt hallotta, mint a 

beszélgetéseken. Ugyanakkor Kaposvár nem szerepel a védelmi ipari fejlesztések között, mint 

helyszín. Korábban ott volt. Mi változott meg azóta? A kormányzati politika támogatja-e azt, 

hogy Kaposváron legyen fejlesztés? A Dorottya-házra vonatkozóan sem kapott választ, hogy a 

projekt eredeti tartalmából mi fog megvalósulni a kiállításon kívül? Évek óta nem üzemel, és 

olyan állagba kerül az épület, amit nem kívánatos.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő több mint száz interpellációt tett ebben a ciklusban, és 

ezek alapján hívta meg a lakossági fórumokra, és nagy örömmel vett részt azokon. 

Interpellációban foglalkozik majd azzal, hogy sűrűbben járjon ezeken a területeken, mert 

örömmel tölti el a lakosságot, hogy akkor van rend.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a közbringa rendszerrel kapcsolatban tájékoztatta elsősorban 

a kaposvári polgárokat, mivel a képviselők bármikor bejöhetnek utánajárni az ügyeknek. 

Korábban volt egy eredménytelenül zárult közbeszerzés, ami miatt újat kellett kiírni. Az új 

kiírás elbírálása után a közbeszerzést New Line Kft. nyerte el. Tavalyi évben leszállították az 

eszközöket, egy pici csúszás abból adódott, hogy a dokkoló rendszereknek az áramellátását idén 

áprilisra tudta az E-on megcsinálni. A rendszer beüzemeléséhez szükség volt erre. Nekiálltak 

telepíteni a dokkolókat, kerékpárokat, majd, amikor az üzemeltetéssel megbízott Parkoló Kft. 

hibákat jelzett, akkor szerveztek egy egész rendszert érintő tesztelést. Ez alatt a tesztelés alatt 

olyan hibákat tapasztaltak, ami alapján úgy döntöttek, hogy nem hajlandóak átvenni a rendszert 

és tájékoztatták a céget arról, hogy kötbért fognak érvényesíteni, amennyiben nem tudja a 

szerződés által meghatározott időben átadni a rendszert a megfelelő állapotban. Jelen 

pillanatban ott tart a dolog, hogy nagyjavítások folynak, a kerékpárok egy részét a horvát 

beszállítóhoz kiszállították és ott javítják. Nagyon bízik abban, hogy október elejére – ez a cég 

ígérete, amiből tele van a padlás – használható állapotban lesz a rendszer. Újra fognak szervezni 

egy tesztet azért, hogy tényleg olyan rendszert vegyenek át, amit jó szívvel adnak át a 

kaposváriaknak. A kötbért mindenképpen érvényesíteni fogják. Jegyző úréknak az a feladata, 

hogy minden olyan dokumentum álljon rendelkezésre, amivel a kötbért érvényesíteni tudják. A 

Dorottyánál is sajnos a közbeszerzéssel volt probléma. Az egyik ajánlattevőnek hét perc 

késéssel sikerült beadni az ajánlatát. Egy szintén Európai Uniós nyílt közbeszerzési eljárásnál 

előírás, hogy minimum két ajánlattevő kell, hogy legyen. Itt csak egy volt és a közbeszerzés 

egyik részét újra kell indítani, ezen dolgoznak most. A kiállítás olyan nőkről fog szólni, akik 

megbecsültebbek és híresebbek lettek a világon, mint Kaposváron.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5952   Száma: 23.09.21/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.22 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

109/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az önkormányzat 2023. évi 

költségvetésének I. félévi végrehajtásáról és a költségvetési rendelet módosításáról szóló 

előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 

 

1) A Közgyűlés a 2023. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 

 

2) A Közgyűlés polgármesteri hatáskörébe utalt döntésekről szóló beszámolót jóváhagyólag 

tudomásul veszi. 

 

3) A Közgyűlés a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola iskolaudvarának 

felújításához az oktatási intézmény „DIÁKJAINKÉRT” Alapítványa által felajánlott 

2.000.000 Ft hozzájárulást befogadja és vállalja, hogy az átvett támogatást az iskolaudvar 

felújítására fordítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

  

4) A Közgyűlés az egészségügyi alapellátások átalakítása miatt a Kaposvári 

Humánszolgáltatási Gondnokság védőnői szolgálatának létszámát 2023. július 01-től 26 

álláshellyel (25 fő védőnői, 1 fő 6 órás asszisztensi álláshely) csökkenti, ezzel egyidejűleg 

az intézmény költségvetésében az államháztartáson belüli támogatásértékű bevételek 

előirányzatát 87.913 e Ft-tal, a személyi juttatások előirányzatát 77.799 e Ft-tal, míg a 

munkaadót terhelő járulékok előirányzatát 10.114 e Ft-tal csökkenti.   
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Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Sziberné Fehér Éva igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

5) A Közgyűlés a Kaposvár, Irányi Dániel u. 7/A. szám alatt kialakításra kerülő bölcsődét 

Gyöngyvirág bölcsődének nevezi el és a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság 

telephelyeként jegyzi be. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködő: Balogh Beáta igazgató 

 dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. szeptember 30. 

 

6) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság alapító 

okirat módosítását a 15/2023MO módosító okiratban (az előterjesztés 1. számú melléklete) 

foglalt változásokkal jóváhagyja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködő: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. szeptember 30. 

 

7) A Közgyűlés a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság egységes szerkezetű 15/2023AO 

alapító okiratát az előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködő: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. szeptember 30. 

 

8) A Közgyűlés jóváhagyja a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság és a Takáts Gyula 

Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár között a gazdálkodási feladatok ellátására létrejött 

munkamegosztási megállapodás módosítását az előterjesztés 3. számú melléklete szerint. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Sziberné Fehér Éva igazgató 

 Rázsits Veronika igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

9) A Közgyűlés jóváhagyja az Önkormányzat és a KAVÍZ Kft között a víziközmű vagyon 

használata kapcsán fizetendő bérleti díjról szóló megállapodást az előterjesztés 4. számú 

melléklete szerint. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. október 31. 

 

10) A Közgyűlés a Pannónia Kulturális Egyesület részére 2022. évben kulturális értékek 

gyarapítására nyújtott 1.000.000 Ft támogatás felhasználási céljának módosításához az 
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alábbiak szerint hozzájárul. Az Egyesülettel kötött 162/2022 számú támogatási szerződés 1 

pontjában a „Kontra Ferenc József Attila- és Babérkoszorú-díjas délvidéki író estje” 

támogatási jogcím „Acsai Roland Radnóti és Zelk Zoltán díjas költő, író szerzői estje” 

rendezvényre módosul.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

11) A Közgyűlés úgy határozott, hogy 2023. október 1-től a Kaposvári Festetics Karolina 

Központi Óvodában 1 fő 4 órás határozatlan idejű pedagógiai munkát segítő pedagógiai 

asszisztens álláshelyet létesít. Az álláshely létrehozásával összefüggő 2023. évi kiadásokra 

335 e Ft pénzügyi fedezetet (személyi juttatásokra 296 e Ft, munkaadót terhelő járulékra 39 

e Ft) biztosítja.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Szőllősiné Gyüre Gabriella köznevelési referens 

 Bekesné Porczió Margit intézményvezető 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5953   Száma: 23.09.21/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:19  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.22 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 34/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetésének módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----2 Előterjesztés az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 

elnevezésének, valamint az utcanév, házszámtábla és emléktábla elhelyezésének 

rendjéről szóló 10/1991. (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5954   Száma: 23.09.21/2/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:20  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 35/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 

elnevezésének, valamint az utcanév, házszámtábla és emléktábla elhelyezésének rendjéről 

szóló 10/1991. (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

 

-----3 Előterjesztés önkormányzati rendeletek módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester tájékoztatta a képviselőket, hogy a Népjóléti, Pénzügyi és Jogi 

Bizottságok dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványát a 2.§(2) bekezdésével 

együtt támogatta. A képviselői módosító indítvány további részét a bizottságok nem 

támogatták.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy az előterjesztés lényege, hogy két törvényi 

módosulás történt az elmúlt közgyűlés óta. Az egyik lényege az, hogy a 16 évnél fiatalabb 

tanköteles gyermekektől nem lehet hallgatói jogviszony igazolást kérni. Esetükben a 

diákigazolvány igazolja az iskolai jogviszonyt, ezt átvezették a rendeleten. A védőnői hálózat 
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július 1-vel elkerült az Önkormányzattól. Ehhez kapcsolódik Nadrai képviselő úr indítványa, 

ami azt jelenti, hogy továbbra is ingyen parkolhatnak a védőnők Kaposváron. Ezt október 1-től 

írták, a képviselő javaslata július 1-től szól. Ezt megkapják a védőnők azért is, mert év elején 

éves parkoló bérletet kaptak.  

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a három bizottság támogatását. Ez egy 

jogalkalmazási szabály. A másik módosító indítvány része, amelyet hetedik alkalommal 

nyújtott be, hogy a képviselők ingyen ne parkolhassanak. Megtehetik ezt más 

intézményvezetőknél, orvosoknál, védőnőknél. Polgármester úr felsorolta azon személyek 

nevét, akik ingyenes parkolásra nyújtottak be kérelmet, amit támogatott. Kilenc hónap múlva 

az itt élők fognak dönteni, hogy olyan képviselőket akarnak, akik maguknak kedvezményeket 

szavaznak meg, vagy olyanokat, akik nem. Azt mondta hozzászólására egyszer, hogy tudja, 

hogy bekövetkezik ennek a támogatása, de ennek az ideje még nem jött el. Bízott benne, hogy 

amikor szavaznak, akkor támogatják a javaslatát, hogy ne legyen ingyenes parkolása a 

képviselőknek.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5955   Száma: 23.09.21/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő azon módosító indítványairól, 

amelyeket a bizottságok nem támogattak az alábbiak szerint szavaztak:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.14 5.56 

Nem 13 92.86 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5956   Száma: 23.09.21/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló rendelet módosításáról dr. 

Nadrai Norbert József képviselő bizottságok által elfogadott módosításaival együtt az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 6.25 5.56 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 36/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló rendelet módosításáról, 

mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5957   Száma: 23.09.21/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 

rendelet módosításáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 37/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 

szóló rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szita Károly polgármester elmondta, hogy Kaposvár az a város, ahol a legkevesebb ingyenes 

parkolókártyát adja ki. Kérte a jegyzőt, hogy hozzák nyilvánosságra, kik azok, akik ingyenes 

parkolókártyával rendelkezik a városban. Eldöntheti mindenki, hogy helyes döntés-e ez, vagy 

nem. 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi javaslata volt, hogy mivel határozati javaslatot 

fogalmazott meg, kérte, hogy szavaztassa is meg azzal, hogy a módosító indítvány csak a 

képviselőkre vonatkozott.  

 

Szita Károly polgármester ehhez nem kell közgyűlési határozat, megkapja Jegyző úrtól és 

nyilvánosságra fogja hozni.  

 

 

-----4 Előterjesztés önkormányzati rendeletek deregulációs célú hatályon kívül 

helyezéséről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző kiegészítésként elmondta, hogy ezek olyan rendelet, amelyek 

értelmüket vesztették.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5958   Száma: 23.09.21/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:27  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 38/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét önkormányzati rendeletek deregulációs célú hatályon kívül 

helyezéséről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----5 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és Kaposvár Megyei 

Jogú Város nemzetiségi önkormányzatai között kötött megállapodások módosításáról --- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5959   Száma: 23.09.21/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

110/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a települési nemzetiségi 

önkormányzatokkal kötött megállapodások módosításáról szóló előterjesztést, és a következő 

határozatot hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 1. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Horvát Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2023.szeptember 30. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 2. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Lengyel Nemzetiségi Önkormányzatának egységes 

szerkezetbe foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás 

aláírására.  
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Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2023.szeptember 30. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 3. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Német Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2023.szeptember 30. 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 4. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata és 

Kaposvár Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának egységes szerkezetbe 

foglalt megállapodását és felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás aláírására.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

Határidő:   2023.szeptember 30. 

 

-----6 Előterjesztés a Kaposvárért Közalapítvány alapító okiratának módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el. ------ 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5960   Száma: 23.09.21/6/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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111/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvárért Közalapítvány alapító 

okiratának módosításáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 

 

1. A Közgyűlés a Kaposvárért Közalapítvány kuratóriumának tagjává Fábián Évát delegálja. 

A Közgyűlés az alapítvány alapító okiratának módosítását az előterjesztés mellékletében 

foglaltak szerint elfogadja és felhatalmazza a polgármestert az egységes szerkezetbe foglalt, 

módosított alapító okirat aláírására, valamint a változásbejegyzéssel kapcsolatos bírósági 

eljárás lefolytatására. 

 

2. A Közgyűlés a 112/2021. (XI.24.), 35/2020. (II.27.) és 26/2023. (II.23.) önkormányzati 

határozatokkal módosított 148/2019. (XI.28.) önkormányzati határozatának 9/A. pontját az 

alábbiak szerint módosítja:  

„A/ Kaposvárért Közalapítvány: 

Kuratórium: 

Elnök: dr. Kéki Zoltán 

       Tagok: Halászné Jakab Eszter   

 dr. Fekete László 

 Molnár György  

 Fábián Éva  

 Tóth István  

Borhi Zsombor  

 Varga Róbert  

 Szerb György  

Ráczné Varga Mária  

       Felügyelő Bizottság: 

 dr. Szép Tamás 

 Oláh Lajosné 

 Svajda József 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. október 31. (változásbejegyzési eljárás megindítására) 

 

 

-----7 Előterjesztés az Irányi Dániel utcai bölcsődében létrehozandó álláshelyekről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5961   Száma: 23.09.21/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:28  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

112/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Irányi Dániel utcai új bölcsődében 

létrehozandó álláshelyekről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 

 

1.)  A Közgyűlés a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság részére az Irányi Dániel utcai 

bölcsőde feladat ellátásához 2024. január 1-től 1 fő bölcsődevezető, 6 fő kisgyermeknevelő 

és 2 fő dajka álláshely létesít. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens 

Határidő:  2023. december 31.  

 

2.)  A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a személyi juttatások és szociális 

hozzájárulási adó fedezetére 2024. évre 50.155 ezer Ft előirányzatot biztosít a Kaposvári 

Humánszolgáltatási Gondnokság részére, amely előirányzat az intézmény 2024. évi 

költségvetésébe beépítésre kerül. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. december 31.  

 

-----8 Előterjesztés tanoda pályázatról, tanoda szolgáltatás elindításáról a Családsegítő 

Központban----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester ez a tanoda a volt Sörház utcai óvoda épületében lenne. A 

Családsegítő Központ vállalta, hogy segít a hátrányos helyzetű fiatalokon.  
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-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5962   Száma: 23.09.21/8/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:29  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

113/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Tanoda pályázatról, tanoda 

szolgáltatás elindításáról a Családsegítő Központban című előterjesztést és úgy határozott, hogy 

a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság Családsegítő és Gyermekjóléti Központjában 

2024. január 1-től sikeres pályázat esetén tanoda szolgáltatást indít a finanszírozási időszak 

idejére 2026. december 31-ig.   

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Nagyné Horváth Mónika népjóléti referens  

Határidő:  2023. december 31. 

 

 

-----9 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 41/2022. határozattal kapcsolatban javasolta, hogy az 

a válasz legyen, hogy a röplabda klub kapott még támogatást, nem tudta visszafizetni a 

kölcsönt. Egy másik röplabda egyesületnél 70 milliós hiány volt, foglalkozott vele a testület, 

történt-e valami jog eljárás? A 7/2023. önkormányzati határozattal összefüggésben elmondta, 

hogy azt a tájékoztatást kapták, hogy még lesz előterjesztés viziközművel kapcsolatosan. Mely 
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települések adták át a viziközmű vagyonukat az államnak Székesfehérváron kívül? Ki a 

koncessziójogosult, aki majd megszerzi ezt a viziközművet, ki fogja üzemeltetni? A dolgozók 

béremelése 2024. január 1-tól hogyan alakul? Tárgyalja-e a közgyűlés novemberben ezt az 

előterjesztést? Az 59/2023-as határozatra kérdezett rá. 2023. december 30-ig kértek határidőt a 

közbringa rendszer tesztelésére. Itt az a kérdés, hogy a javítások megfelelően történtek-e? 

Mennyi a késedelmi kötbér és a szerződés alapján mikor kellett fizetni ezeket a pénzeket?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a kötbért nem fizetni kell, hanem a kötbérrel 

csökkentett összeget adják a vállalkozó részére. Nem elkérik, hanem nem adják oda neki. A 

késedelmi kötbérrel csökkentett összeget fogják majd kifizetni. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy az az egyesület nem az az egyesület. A 

bírósági eljárás folyamatban van, ígérte, hogy figyelemmel kísérik. A viziközművel 

kapcsolatosan úgy gondolja, hogy minden válasz elhangzott már. November 30. a határidő, 

eddig fognak döntést hozni, tulajdonosok is maradnak egy részben.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5963   Száma: 23.09.21/9/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 93.75 83.33 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

114/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 

határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 21/2022. (II. 24.) 

önkormányzati határozat 4. pontjának határidejét 2024. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2024. december 31. 
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2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 49/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2024. április 30-ra módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. április 30. 

 

3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 147/2022. (XI. 24.) 

önkormányzati határozat 2. és 4. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 7/2023. (I. 27.) 

önkormányzati határozat 1-4. pontjainak határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 30/2023. (II. 23.) 

önkormányzati határozat 5. pontjának határidejét 2024. március 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. március 31. 

 

6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2023. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 Határidő:  folyamatos 

 

7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 58/2023. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 2., 4. és 19. pontjának határidejét 2023. december 31-re 

módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az 59/2023. (IV. 27.) 

önkormányzati határozat 2. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
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9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 89/2023. (VI. 22.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 

 

10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 91/2023. (VI. 22.) 

önkormányzati határozat 3. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 

 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 

 

 

-----10 Előterjesztés a Takáts Gyula Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár alapító 

okiratának módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5964   Száma: 23.09.21/10/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:35  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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115/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula 

Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár 16/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 1. 

számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő: 2023. október 21. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula 

Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár 16/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát 

az előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő: 2023. október 21. 

 

 

-----11 Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 2024. 

évi fordulóhoz való csatlakozásról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy minden, ami a kaposvári 

fiatalokról szól, az a város jövőjéről szól. Amikor az erős gazdaságról, munkahelyekről beszélt, 

annak jelentős szerepe az, hogy kik fogják személyükben megtestesíteni és kik fognak dolgozni 

a munkahelyeken. Annak érdekében, hogy a kaposvári fiataloknak a lehető legszélesebb 

lehetőséget tudjanak biztosítani a tanulmányaik során, ezért vezették be az ösztöndíjrendszert. 

Kaposváron három ösztöndíj van, a cigány kisgyermekeknek szóló különálló ösztöndíj, amit 

csak felsős általános iskolás kaphatja csak, hogy el tudja végezni az iskolát és szakképző 

iskolába kell tovább mennie, hogy szakmát tanulhassanak. Ez egy jól működő rendszer, a 

kisebbségi önkormányzat segít ennek a bírálatában. A másik a Kaposvár Számít Rád 

ösztöndíjrendszer, ami olyan fiatalokat szólított meg, akik felsőfokú oktatásban vesznek részt, 

szakmát tanulók. Ennek feltétele, hogy Kaposváron helyezkedjenek el. Eddig 173 pályázó volt 

erre az ösztöndíjra. 113.900 eFt-ot fizettek ki ösztöndíjra. Eddig összesen csak három 

ösztöndíjasnak kellett visszafizetnie a kapott összeget. Az előterjesztésben írt ösztöndíjhoz való 

csatlakozást rendkívül fontosnak tartja, hiszen Kaposvár volt az első Magyarországon, aki 

csatlakozott ehhez az ösztöndíjhoz. Ez középiskolai és felsőfokú tanulmányokban segít. 

Javasolta, hogy az önkormányzati támogatás összegét duplázzák meg, 5 millió helyett 10 millió 

legyen a támogatás összege.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5965   Száma: 23.09.21/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

116/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához való 

csatlakozásról szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy Önkormányzatunk  

csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. 

évi rendszeréhez, és felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő: 2023. szeptember 29. 

 

2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy az 

önkormányzat Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz 

történő csatlakozás esetén a 2024. évi Bursa ösztöndíjra 10.000.000,-Ft önkormányzati 

önrészt biztosít, melyet a 2024. évi költségvetési rendeletében a szociálpolitikai 

előirányzatok között szerepeltet.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

                           Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2024. február 28. 
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-----12 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5966   Száma: 23.09.21/12/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:41  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

117/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési eszközeit 

érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

 1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

a) elrendeli a Településrendezési terv módosítását a Kaposvár, 022/1 hrsz alatti 

ingatlant érintően beépítésre szánt területbe, gazdasági területfelhasználású építési 

övezetbe történő átsorolása érdekében annak környezeti vizsgálatával együtt. Az 

eljárásba eseti partnerként a tulajdonosokat vonja be;  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2024. december 31. 
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b) megállapítja, hogy a módosítási szándékok a hatályos fejlesztési tervben 

meghatározottakkal összhangban vannak ezért a fejlesztési tervet változatlan 

tartalommal alkalmazza; 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal 

  

c) jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti módosítása alapjául szolgáló 

megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi elemeit meghatározó, az 

előterjesztés 2. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi feljegyzést a módosítási 

szándékok vonatkozásában; 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

d) az a) tervezési pont vonatkozásában igazolja, hogy beépítésre szánt terület növelésével 

jár.  A település már beépítésre kijelölt területén belül - a helyhez kötött átsorolás miatt 

- nincsen megfelelő, a módosítási célban megfogalmazott használati célra szolgáló 

terület, ezért az átsorolási igényt a tervezettek szerint elfogadja; 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

e) az a) pontban foglalt módosítás vonatkozásában a területrendezési tervi feltételek 

megteremtése érdekében kezdeményezi a területileg illetékes állami főépítésznél a 

területrendezési hatósági eljárás megindítását és térségi területfelhasználási engedély 

iránti kérelmet nyújt be, beépítésre szánt terület kivételes kijelölésére vonatkozóan a 

kiváló termőhelyi adottságú szántóterület övezetét érintően. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:    2024. december 31. 

 

2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a település közigazgatási területét érintő Kisgát 

városrészben tervezett és 21/2022. (II.24.) önkormányzati határozat 4. a) pontjával 

jóváhagyott lakóterület bővítés területrendezési tervi feltételeinek megteremtése érdekében 

kezdeményezi a területileg illetékes állami főépítésznél a területrendezési hatósági eljárás 

megindítását és térségi területfelhasználási engedély iránti kérelmet nyújt be, beépítésre szánt 

terület kivételes kijelölésére vonatkozóan a kiváló termőhelyi adottságú szántóterület 

övezetében. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:    2023. december 31. 
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 3)  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy döntött, hogy a Kaposvár „M28/2023-OTÉK” 

jelű településrendezési eszközök módosítási eljárása során, a partnerek és véleményezésre 

jogosult szervek véleményeit összefoglaló, az előterjesztés 3. melléklete szerinti jegyzőkönyvet 

elfogadja. 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:           azonnal 

 

 

-----13 Előterjesztés zártkerti ingatlanok belterületbe vonásáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az infrastruktúra kialakításának lehetősége biztosított a 

belterületbe javasolt területre. Kérdése volt, hogy ez a lehetőség érinti e a jövőben az 

önkormányzat költségvetését? 

 

Borhi Zsombor alpolgármester a határozati javaslatban szerepel az, hogy a szükséges 

infrastruktúra kiépítésének költsége a kezdeményezőt terheli.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5967   Száma: 23.09.21/13/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

118/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a zártkerti ingatlanok belterületbe 

vonásáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy: 
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1. A Zrínyi utca és Kaposhegy utca mentén a 18451/1 hrsz., 18451/5 hrsz, 18455/1-/2 hrsz. 

alatti, 18456/1-/2 hrsz., 18461 hrsz. és 18463/10 hrsz. alatti ingatlanokat a hatályos 

szabályozási terv szerint belterületbe csatolja azzal a feltétellel, hogy az 

ingatlantulajdonosokkal kötött és jogutódjaikra is vonatkozó megállapodásban rögzítik, 

hogy út- és közmű infrastruktúra kiépítés szükségessége esetén annak költségvonzatát 

vállalják és az önkormányzatot nem terheli ennek vonatkozásában kötelezettség. 

 

2. A Keletivánfa utca végénél lévő a 2721/2 hrsz. alatti, a 2722/2 hrsz. alatti, a 2723/3-/6 

hrsz. alatti valamint a 2724 hrsz. alatti ingatlanokat jelen kérelem alapján, 

megalapozatlanság miatt nem csatolja belterületbe. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:             2023. október 10. (közlésre) 

 

 

 

-----14 Előterjesztés a 148/2019. (XI. 28.) önkormányzati határozat módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy a delegáltakról miért nem kaptak 

nationalét? Kérdése volt még, hogy a megüresedett töröcskei részönkormányzati helyet 

pótolják-e, mivel lemondott az egyik tag február 15-tel? 

 

Szita Károly polgármester a delegáltak a Polgármesteri Hivatal dolgozói és képviselő úr itt 

dolgozott, mint titkárság vezető. Azt feltételezte, hogy ismeri a kollégáit. Két kiváló ember, a 

Gazdasági Igazgatóságon dolgoznak, egyikük a pénzügyekkel, másikuk a vagyonügyekkel 

foglalkozik. Nem kívánja betölteni a töröcskei részönkormányzat üres helyét már ebben a 

ciklusban. 

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem arra vonatkozott a kérdés, hogy ő kit ismerhet és kit 

nem. Nem tudja, hogy abban az ősidőkben itt dolgoztak-e. Arról volt szó, hogy ha a 

képviselőtestület személyi döntést hoz, hogy tudják kiről van szó. Kérte megerősíteni 

zárszavában, hogy február 15-ével lemondott-e a tag, amit az érintett megküldött neki is és egy 

helyi portálnak. Kedden meglátogatta ezt a családot és ott töltött egy kis időt. Az interpellációt 

hétfőn kapta meg.  

 

Szita Károly polgármester az interpellációt akkor még nem olvasta el. Előtte két héttel kapott 

meghívást hozzájuk és azért ment el. Hálásan köszönte a családnak, hogy meghívták az 

otthonukba és sok mindenről elbeszélgettek. Ez az előterjesztés arról szól, hogy felügyelő 

bizottságokba küldenek két Polgármesteri Hivatalban dolgozó kiváló kollégát, akik tiszteletdíj 

nélkül is elvállalták a feladatot.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5968   Száma: 23.09.21/14/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

119/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a 148/2019. (XI. 28.) önkormányzati 

határozat módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 

 

1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az Aquamedical Kft. felügyelőbizottságába Fáró 

Nikoletta helyett Kele Ildikót, Hajdu Krisztina helyett Varga Nórát javasolja megválasztani. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. szeptember 30. 

 

2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 148/2019.(XI.28.) 

önkormányzati határozat 3. pont E/ alpontját törli. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. szeptember 30. (módosítás átvezetése) 

 

3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 148/2019.(XI.28.) 

önkormányzati határozat 4. pont K/ alpontjába az alábbiak lépnek: 

„K) Aquamedical Kft. 

1. Kele Ildikó 

2. Varga Nóra 

3. Kovács Szilvia” 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: 2023. szeptember 30. (módosítás átvezetése) 
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-----15 Előterjesztés a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának szabályairól 

szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy lakossági igényként érkezett a kérés, hogy szállítsák 

el azokat a gépjárműveket a közterületről, amelyek rendelkeznek rendszámmal, de forgalmi 

engedéllyel nem. Ez a rendeletmódosítás ezt teszi lehetővé. Módosító indítványt nyújtott be dr. 

Nadrai Norbert József képviselő, ami a választási hirdetőtáblák elhelyezéséről szól. Egyetlen 

alkalommal sem támogatta a testület.  

 

Szita Károly polgármester két éve küzdenek már a kollégáival, hogy nem tudnak rendet tenni 

a közterületeken a rendszámmal rendelkező, de forgalmi engedéllyel nem rendelkező 

gépjárművek miatt. Mindig abba a jogi akadályba ütköztek, hogy nem szállíthatóak el ez a 

körülbelül 40 gépjármű. A rendszámmal rendelkező autóknak gazdája is van, nyomon tudják 

követni ezeket, de lejárt műszaki engedéllyel rendelkeznek, hosszú ideje kint vannak a 

közterületen, azokat szeretnék elvontatni. Erre kért meghatalmazást. Előtte felszólítják a 

tulajdonost, hogy vigye el, kap egy határidőt, hogy meddig viheti el, ha nem akkor elvitetik, 

megőrzik, ha a tulajdonos megy érte, akkor a költségek megfizetése mellett elviheti.   

 

-----Kérdések----- 

 

Kukuly Sándor Mihály képviselő elmondta, hogy van olyan gépkocsi, amelyiket egy évre 

ideiglenesen kivonnak a forgalomból. Azt kérdezte, hogy figyelembe veszik-e ezt az időt?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a közterület az nem garázs, 

gondoskodjon róla a tulajdonos.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a Közgyűlés 2019. február 28-i ülésén egy korábbi közel 

harminc éves gyakorlattal szakított, amikor a választási kampány előtt fél évvel a közterület 

rendeletbe applikálta be az önkormányzat által kihelyezett plakáthelyek tábláit. Eldugott helyen 

is vannak kijelölt helyek. A korábbi gyakorlat szerint a jelölőszervezetek együtt, a város 

tisztasága érdekében frekventált helyen legyenek ezek kihelyezve. A bevásárlóközpontoknál 

nincsenek ilyen helyek, pedig a legtöbb ember itt jár. Javaslata az volt, hogy a korábbi 

gyakorlatot állítsák vissza. A másik pont szerint a közterületen a meghatározottakon kívül 

választási kampányt szolgáló önálló hirdetőberendezés nem helyezhető el. Ez egy általános 

korlátozó szabály. A Kúria és a Nemzeti Választási Bizottság határozata alapján minden 

esetben a választási törvényt alkalmazzák és a helyi rendeleteket figyelmen kívül hagyják. 

Javasolta, hogy ezt a mellékletet, szabályozási részt helyezze hatályon kívül a Közgyűlés.  

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Jegyző úr részére. 

 

dr. Csillag Gábor jegyző válaszában elmondta, hogy a választási törvény 144.§-a úgy szól, 

hogy a hirdető berendezések elhelyezésekor a helyi önkormányzati rendelet szabályai szerint 

kell eljárni. Ez az egy kivétel. A Jobbik Magyarország pártnak több, mint 10 millió forintot 

kellett fizetnie, mert ezt a szabályt félreértelmezte.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5969   Száma: 23.09.21/15/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító javaslatairól az 

alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 18.75 16.67 

Nem 11 68.75 61.11 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5970   Száma: 23.09.21/15/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 39/2023.(IX.27.) 

önkormányzati rendeletét a közterület rendeltetésétől eltérő célú használatának 

szabályairól szóló 5/2019. (III. 5.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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-----16 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5971   Száma: 23.09.21/16/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 09:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

120/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Virág u. 32. 

szám alatt lévő műfüves pálya világításának korszerűsítésére vonatkozó, az előterjesztés 1. 

számú mellékletét képező, 2023. augusztus 01. napján kelt, V 1151/2023. iktatószámú 

tulajdonosi hozzájárulást jóváhagyja. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. november 30.  

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata a Kaposvár, belterületi, 4773/33 hrsz-ú, kivett áruház megnevezésű, 54 m2 

területű ingatlanon lévő, a Hemotrade Kft. (székhely: Kaposvár, Fő u. 34.) kizárólagos 

tulajdonát képező 32 m2 területű épületet térítésmentesen, ajándékként tulajdonba veszi és azt 

a forgalomképes üzleti vagyonába sorolja. A szerződéskötéssel és a tulajdonba vétellel 

kapcsolatos valamennyi költséget – ide nem értve az ajándékozással kapcsolatosan esetlegesen 

felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség miatt felmerülő költséget, mely az átadót terheli - az 

Önkormányzat viseli.   
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Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. november 30.  

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata pályázatot ír ki a Kaposvár, Sávház tetőszerkezetén távközlési antennák és az 

üzemeltetéshez szükséges felépítmények –  legfeljebb 2 db antennatartó, 13 db antenna, 1 db 

rack szekrény, valamint a hozzájuk tartozó kábelek - elhelyezésére, 2027.12.31. napjáig tartó 

határozott időtartamra, 4.000.000.- Ft/év + Áfa minimális bérleti díj összegen azzal, hogy 

további 3 darab antenna kihelyezésének lehetőségével 300.000.- Ft + Áfa / antenna bérleti 

díjért. A bérleti díj minden évben az infláció mértékével emelkedik, első alkalommal 2024. 

január 1. napjától. 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás 

lefolytatására, érvényes ajánlatok esetén az eljárás eredményének meghatározására, a bérleti 

szerződés, valamint a későbbiekben kihelyezendő antennák miatti bérleti szerződés 

módosítások aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. október 31. (pályázati kiírás közzététele) 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata pályázatot ír ki a Kaposvár, Keleti Ipari Parkban megvalósult optikai 

hálózat bérbeadására 3 éves határozott időtartamra 1. évben 1.000.000,-Ft+Áfa éves bérleti díj, 

2. évtől 2.500.000,-Ft+Áfa éves bérleti díj megfizetésének kötelezettségével azzal, hogy a 3. 

évben a bérleti díj az infláció mértékével emelésre kerül. 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a pályázati eljárás 

lefolytatására, érvényes ajánlatok esetén az eljárás eredményének meghatározására, valamint a 

bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. október 31. (pályázati kiírás közzététele) 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul az előterjesztés 2. 

számú mellékletét képező változási vázrajz szerint a kaposvári 3331 hrsz-ú ingatlanra a KAVÍZ 

Kaposvári Víz- és Csatornamű Kft-t illető vezeték jog ellenszolgáltatás nélküli bejegyzéséhez, 

továbbá felhatalmazza a Polgármestert a vezeték jog ingatlan-nyilvántartási bejegyzéséhez 

szükséges megállapodás megkötésére.  

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2024. január 31. 

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata kezdeményezi 13723/6 hrsz-ú, „kivett, vásártér” megnevezésű, 12502 m2 

méretű ingatlan – jelen előterjesztés 3. számú mellékletét képező változási vázrajznak 

megfelelő - megosztását, melynek során az alábbi ingatlanok alakulnak ki: 
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hrsz megnevezés terület forgalomképesség 

13723/7 kivett, beépítetlen terület 4905 m2 forgalomképes üzleti vagyon 

13723/8 kivett, közforgalom elől el 

nem zárt magánút 

1359 m2 forgalomképtelen törzsvagyon 

13723/9 kivett, beépítetlen terület 6238 m2 forgalomképes üzleti vagyon 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a megosztással 

kapcsolatos eljárás megindítására, és az ehhez szükséges dokumentumok aláírására.  

 

Kaposvár Megye Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata a telekalakítási eljárás során kialakuló kaposvári 13723/7 hrsz-ú és kaposvári 

13723/9 hrsz-ú ingatlanokat pályázati eljárás keretében értékesíti. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. március 31. 

 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata hozzájárul az MVM Ingatlankezelő Kft., mint bérlő által a Kaposvár, Kossuth 

tér 5. szám alatti 464,32 m2  alapterületű bérleményben elvégzett beruházás számlákkal igazolt, 

a beruházás elkészülte után műszaki ellenőrzés alapján jóváhagyásra kerülő, de legfeljebb nettó 

63.735.600,-Ft költség 75 %-ának, nettó 47.801.700,-Ft összegnek a bérleti díjban történő 

elszámolásához oly módon, hogy a bérlő által havonta benyújtott számla alapján elszámolt 

összeg a nettó bérleti díj 50 %-áig terjedhet. Az elszámolásban érintett, nettó 63.735.600,-Ft 

összegű beruházás az önkormányzat tulajdonába kerül. A bérleti díjba történő beszámítás kezdő 

időpontja 2023. október 01. napja, az elszámolás időtartama legfeljebb a bérleti jogviszony 

fennállásának (5+ opcionális 5év) időszaka. Amennyiben a bérlő bérleti jogviszonya a 

költségek teljes elszámolása előtt megszűnik, úgy a még el nem számolt költségek 

megtérítésére nem tarthat igényt. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2023. november 30.  

 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy hozzájárul a Kaposvár, Ady 

E. u. 5. szám alatti, udvari, földszintes, rossz műszaki állapotú 104/1/B/1, C/1-4 és E/1-5 hrsz-

ú ingatlanok bontásához.  

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert az épületek 

bontásával összefüggő, a Kaposvár, Ady E. u. 5. társasház telekvégén leválasztandó, 

önkormányzati tulajdonba kerülő, 717 m2 alapterületű építési telek kialakításához szükséges 

eljárások lefolytatására, jognyilatkozatok megtételére. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31.  

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzata bruttó 32 millió forint összegű vételi ajánlatot tesz az állami tulajdonú, 

kaposvári 0285/22 hrsz-ú, 26 ha 5402 m2 nagyságú termőföld ingatlanra. Kaposvár Megyei 
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Jogú Város Önkormányzata az ingatlant a 141/2018. (VII.27.) Kormányrendelet alapján „ipari 

park kialakítása, továbbá az ahhoz kapcsolódó építmények, útépítés, közmű és csatlakozási, 

valamint egyéb infrastruktúra fejlesztések megvalósítására irányuló beruházások” 

megvalósítására kívánja hasznosítani azzal, hogy ezen belül naperőmű, napelempark 

megvalósításának lehetőségét is vizsgálja. 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert a szükséges 

dokumentumok aláírására, jognyilatkozatok megtételére, a szerződés megkötésére azzal, hogy 

a tényleges vételár ismeretében - a Közgyűlés által általánosan jóváhagyott értékhatáron belül 

– az adásvételi szerződés megkötéséhez szükséges esetleges többlet pénzügyi forrás 

biztosításáról a Polgármester átruházott hatáskörben rendelkezhet utólagos beszámolási 

kötelezettséggel. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2024. december 31.  

 

10. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata hozzájárul az önkormányzat tulajdonában lévő 7813/6 hrsz-ú, „kivett, 

művésztelep” megnevezésű, 21474 m2 méretű, valamint a magántulajdonú 7813/8 hrsz-ú, 

„kivett lakóház, udvar” megnevezésű, 6224 m2 méretű ingatlanok a Somogy Megyei 

Kormányhivatal által 601945/2022; E-68/2022 számon záradékolt – jelen előterjesztés 4. számú 

mellékletét képező - változási vázrajznak megfelelő újraosztásához. Az újraosztási eljárást 

követően az önkormányzat tulajdonában az alábbi ingatlanok maradnak:  

 

hrsz megnevezés terület forgalomképesség 

7813/10 „kivett közforgalom elől el 

nem zárt magánút” 

8574 m2 forgalomképtelen törzsvagyon 

7813/11 „kivett művésztelep” 12640 m2 forgalomképtelen törzsvagyon 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a Polgármestert az újraosztással 

kapcsolatos eljáráshoz szükséges iratok aláírására.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. november 30. (telekalakítási iratok aláírása) 

 

11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata támogatja a SEFAG Zrt. kérelmét, és hozzájárul a Társaság által a 

kaposvári 5374/46 hrsz-ú ingatlanon végrehajtott, 19.531.545,-Ft nettó összegű beruházás 

bérleti díjba történő beszámítására. A Társaságnak évente 1.302.103,-Ft összegű költség bérleti 

díjba történő beszámítására van lehetősége azzal, hogy az elszámolással érintett beruházások 

az Önkormányzatunk tulajdonába kerülnek, és amennyiben a Társaság bérleti jogviszonya az 

összeg teljes elszámolása előtt megszűnik, úgy a még el nem számolt költségek megtérítésére 

a Társaság nem tarthat igényt. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a 

Polgármestert a bérbeszámításra vonatkozó megállapodás megkötésére. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 
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-----17 Előterjesztés utca elnevezéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy a bizottság és a részönkormányzat a Ribizli és 

Csendes utca elnevezéseket támogatták.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5972   Száma: 23.09.21/17/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

121/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár 18822/1 hrsz 

alatti út a Ribizli utca elnevezést kapja. 

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2023. december 31. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár 02270 hrsz 

alatti út a Csendes utca elnevezést kapja.  

       

       Felelős :                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik  :           Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2023. december 31. 
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-----18 Előterjesztés a vízközmű - szolgáltatási ágazat gördülő fejlesztési tervéről 2024-

2038----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő minden alkalommal megkérdezi, hogy a táblázatokban 

szerepel a forrás hiányában meg nem valósuló és a bérleti díjból történő megvalósulás azonban 

ezeknek az indokolása nem szerepel. Nehéz úgy dönteni, hogy milyen indokból sorolják egyiket 

megvalósítandónak, másikat nem megvalósítandónak. A vízvezetékek átmosatására tett ígéretet 

a Polgármester, ennek a költsége hol fog majd jelentkezni? 

  

Szita Károly polgármester elmondta, hogy az átmosatást egy helyen kérték, és az megtörtént, 

a víz minősége rendben.  

 

Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy szabály alapján kell elkészíteni a tervet, annak egy 

részére van forrás, a többire még nem látják a forrást, amit jelölni kell.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a viziközművek esetében a szolgáltató bérleti díjat 

kell, hogy fizessen. Ezt arra használják fel, hogy a viziközműveket javítsák, rekonstrukció 

legyen, cseréljék. Ennek a bérleti díjnak a mértékét ők állapítják meg, ami nagyon alacsony 

azért, hogy bért tudjanak fizetni és vizet tudjanak szolgáltatni. Ebből nagyon kevés 

viziközművet tudnak rekonstruálni. Ebben nyújt segítő kezet a Kormány Magyarország 

valamennyi településének. A települések jóval több, mint fele átadta a viziközmű rendszerét, 

mert a rezsicsökkentett árakból nem lehet már a cégeket sem működtetni, nemhogy felújítani. 

Nagyon jól döntöttek akkor, amikor úgy döntöttek, hogy átadják a viziközművet. Az átmeneti 

évre a Kormány adott támogatást a veszteség finanszírozására. Az az összeg, amit a viziközmű 

rekonstrukciójára fordítani tudnának, az édeskevés.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5973   Száma: 23.09.21/18/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:18  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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122/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a víziközmű-szolgáltatási ágazat 2024. 

évi gördülő fejlesztési tervének elfogadásáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 

hozta. 

1. A Közgyűlés, mint a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – Zselickislak ivóvíz” (11-

20473-1-004-00-01) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 

önkormányzat képviseletében a víziközmű rendszer a 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a 

és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján, a 2024. évtől kezdődő 15 

éves időtartamra vonatkozóan összeállított, az előterjesztés mellékleteit képező 

beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

2. A Közgyűlés, mint a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – Zselickislak ivóvíz” (11-

20473-1-004-00-01) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 

önkormányzat képviseletében a víziközmű rendszer a 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 

58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján, a 2024. évtől kezdődő 15 éves 

időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit képező felújítási 

és pótlási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

3. A Közgyűlés, mint a „28. Kaposvár szennyvíz” (21-20473-1-001-01-10) közműrendszer 

tekintetében eljáró ellátásért felelős önkormányzat a szennyvíz közműrendszer rendszer a 

2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai 

alapján a 2024. évtől kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő 

fejlesztési terv mellékleteit képező beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

4. A Közgyűlés, mint a „28. Kaposvár szennyvíz” (21-20473-1-001-01-10) közműrendszer 

tekintetében eljáró ellátásért felelős önkormányzat a szennyvíz közműrendszer rendszer a 

2011. évi CCIX. törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai 

alapján a 2024. évtől kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő 

fejlesztési terv mellékleteit képező felújítási és pótlási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 
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5. A Közgyűlés, mint a „40. Simonfa – Zselickislak – Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” 

(22-17491-1-004-00-11) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 

önkormányzat képviseletében a szennyvíz közműrendszer rendszer a 2011. évi CCIX. 

törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján a 2024. évtől 

kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit 

képező beruházási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

6. A Közgyűlés, mint a „40. Simonfa – Zselickislak – Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” 

(22-17491-1-004-00-11) a víziközmű-rendszeren érintett valamennyi ellátásért felelős 

önkormányzat képviseletében a szennyvíz közműrendszer rendszer a 2011. évi CCIX. 

törvény 11. §-a és az 58/2013. (II.27.) Kormányrendelet 90/A-G §-ai alapján a 2024. évtől 

kezdődő 15 éves időtartamra vonatkozóan összeállított, gördülő fejlesztési terv mellékleteit 

képező felújítási és pótlási tervrészeket jóváhagyja. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

                                Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

7. A Közgyűlés felhatalmazza Szita Károly polgármestert, hogy az előterjesztéshez 

mellékletként csatolt 3 db meghatalmazást a „12. Kaposvár – Juta – Kaposhomok – 

Zselickislak ivóvíz”, a „28. Kaposvár szennyvíz” és a „40. Simonfa – Zselickislak – 

Zselicszentpál – Töröcske szennyvíz” közműrendszerekre vonatkozóan aláírja, annak 

érdekében, hogy a KAVÍZ Kft. a fenti pontokban szereplő gördülő fejlesztési terveket az 

elfogadott tartalommal jóváhagyás végett benyújtsa a Magyar Energetikai és Közmű-

szabályozási Hivatal részére. 

 

     Felelős:              Szita Károly polgármester 

     Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

        Balogh Beáta igazgató 

     Határidő:           azonnal 

 

 

-----19 Előterjesztés Kaposvár MJV Fenntartható Városfejlesztési Startégiája (FVS) és a 

TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy ez már egy elfogadott előterjesztés. Az Uniótól 

még nem érkezett meg a pénz, ami árfolyamfüggő. A 16 lehet 15 vagy 17 is. Ez a 16 milliárd 

forint hiányzik ahhoz, hogy ami nem az Unió adománya, hanem a kaposvári embereknek a 

pénze, amit meg kell kapjanak, hogy előre tudjanak menni. Az Európai Uniós források miatt 

keresték meg az Európai Bizottság elnökét is annak érdekében, hogy ezt el tudják kezdeni. 

Brüsszelben az a helyzet, hogy politikai okokból nem adják oda a forrásokat. Azért, mert nem 
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akar az ország fegyvert szállítani, hanem békét akar. Kisebbségbe van az ország az Unióba, de 

kitart. Egy másik a gyermekvédelem. Nem akarják felforgatni a világot, a férfit férfinek a nőt 

nőnek látják. Nem akar az ország azzal foglalkozni, hogy a gyerekek milyen neműek 

szeretnének lenni. A harmadik ok, hogy nem szeretne az ország migránsokat. Nem szeretnénk 

kinyitni a határokat és nem szeretnének olyan zónákat, hogy féljenek például a kaposváriak 

kimenni az utcára. Több országban már az utcára sem mernek kimenni a migránsok miatt. 

Minden megvan ehhez a tervhez a pénzen kívül. Átadta a szót Szirják Imréné igazgató 

asszonynak, hogy miért kell most ezt az előterjesztést tárgyalni. 

  

Szirják Imréné igazgató elmondta, hogy pár változás volt a programban a törvény miatt, 

amihez hozzá kellett igazítani az itteni programot is. Alapvetően ez arról szól, hogy amíg az 

első prioritástengelyen szerepelt program, azokat ketté kellett választani. A júniusi 

előterjesztéshez képest csak technikai, sorrendi változások történtek. A Natura 2000-es 

területek fejlesztését tették kötelezővé, ez pluszként került bele az anyagba.  

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő támogatja az anyagot, de van néhány észrevétele. Nagyon fontosnak 

tartja ő is az egészségváros koncepciót és az abban történő előrelépést a lakosság egészségi 

állapotát illetően. Ez szerepel a stratégiában, de nem szerepelnek benne azok az indikátorok, 

amik alapján mérni tudnák azokat. Miért nincs benne? A turizmusra vonatkozóan is vannak 

projektelképzelések, amiket tartalmaz a tábla. Ahhoz képes, hogy néhány évvel ezelőtt a 

turizmust stratégiai ágazatnak tekintették, szerénynek tartja azt az elképzelést, hogy a 67 ezres 

vendégéjszaka helyett 2027-re elérik a 70 ezres vendégéjszaka számot. Nem tartja-e ezt 

kevésnek Polgármester úr ahhoz képest, hogy a kaposvári turizmus fejlődjön? A 

levegőszennyeződést tekintve két szennyező forrás van az anyagban, a közlekedésből származó 

légszennyezés szerepel. Ehhez képet sokkal elenyészőbb a háztartásból származó 

létszennyezés. Minden szakmai anyag a kettőt párhuzamosan kezeli. Az anyag nem, mi ennek 

az oka? Nem tartja-e kevésnek azokat az intézkedéseket, ami a stratégiában arról szól, hogy 

tájékoztató kampányokat szerveznek a helyes tüzelési technikákra? 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az anyagban 80 hivatkozás szerepel KSH adatokra 

vonatkozóan, ezek régi adatok? Van-e tudomás arról, hogy mikor pontosítják az adatokat? 

Ígéretet kapott, hogy utánanéznek egy adatnak, de változatlanul van benne. Ez is akkor kerül 

pontosításra, ha a KSH adatokat is átvezetik?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy azért kell vigyázni, ha ilyen előterjesztést visznek 

elé, hogy ne ugyanazt az anyagot tárgyalják meg. Azt hiszik páran, hogy túl közel van a 

választás. Nincs közel, addig még rengeteg dolog van. A következő év tavaszán kell 

kampányolni. Igazgató asszonyt kérdezte, hogy miért nem javították ki a fák számát a Berzsenyi 

parkban. Ne adjanak alapot a buta kérdések feltevésére. Egyetlen mérhető indikátort tud 

elfogadni, ami alapján megfogalmazták ezt a programot. Júniusban is elmondta, hogy azért 

vezették be ezt a programot, mert a vezető megbetegedések számát figyelembe véve a 

rangsorban a magyarországi városok között középmezőnyben vagy alatta helyezkedik el a 

város. Felfelé szeretne menni. Ez a legfontosabb indikátor. Ehhez jöhetnek majd mások is. 

Tudják-e fokozni a szűrővizsgálatok számát, hányan mozognak, a következő őszön a Kaposvár 

Kártyát is igénybe kívánják venni. Ezt a város elképzelték már százezres városnak is és lettünk 

59 ezres. A turisztika továbbra is fontos a város számára. A turisztika sem öncélú, csak akkor 

jó, hogyha elsősorban a kaposváriakat szolgálja. Nem szabad olyan turisztikai beruházásokat 

eszközölni, amely nem szolgálja a várost. Nagyon reméli, hogy 80 vagy 85 ezer lesz a 
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vendégéjszakák száma, de óvatos. Továbbra is fontos a turisztika, és ezért is hozták létre a 

céget, aminek az a dolga, hogy turisztikai szempontból is növelje a város értékét. Az Uniós 

ellenőrzések alkalmával legalább tudja, hogy jól csinálták-e a dolgukat. A közlekedés teljesen 

világos. A klímavédelmi stratégia kapcsán a Kék Bolygó Alapítvánnyal elkészíttették 

valamennyi város üvegházi gázokra vonatkozó leltárát. A nitrogén és a szén-dioxid esetében 

feltérképezték, hogy honnét származnak és milyen mértékűek ezek a források. Ezeket a gázokat 

2050-re 1990-hez képest legalább 80%-kal csökkentsék, az a cél. Jelenleg Kaposvár 58%-on 

van. Ez az egyik alapja az IVS-nek is. A légszennyezettség tekintetében magasan vezetett 

mindig a közlekedés, még most is vezet. Az elektromos közlekedésű buszokkal majd kiderül, 

milyen lesz. Ha olyan a széljárás, akkor a háztartások fűtésből és tüzelésből származó 

légszennyezés meghaladja a közlekedés által okozott légszennyezettséget. Rendkívül fontos, 

hogy bővítették a távfűtési rendszert, gáz helyett, biogázzal fűtenek. Örül neki, hogy háztartási 

napelemrendszerek tekintetében a Kormány visszahozta az éves elszámolást. Sokan fűtésre 

használják az áramot, nem gyújtanak be a kandallóba, vagy nem használják a gázt. Ha olyan 

lehetőség van, hogy minél többet tudjanak használni a kevesebb légszennyezettséggel járó 

fűtőanyagokból, ha fával kell tüzelni vagy pedig olajjal, ott tényleg tájékoztatni kell az 

embereket, hogy ne égessenek el mindent, mert önmagának is árthat, ne gyújtsa be a vizes fát. 

Nem tartja az anyag részének, hogy ez ide bekerüljön. Nem mérlegeli, hogy elégséges-e az 

anyag.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

Pintér Attila képviselő van egy olyan dokumentum, fejlesztési koncepció, aminek az 

intézkedéseit figyelembe lehetett volna venni. Egyetért azzal, hogy fontosak a stratégiát, mert 

a gondolkodás irányát határozza meg. A levegőminőség is fontos a Fenntartható Fejlesztési 

Stratégiában. Egy önkormányzat, egy település kevesebbet tud tenni támogatás nélkül, mint a 

háztartási tüzelés. Ez azért fontos, mert a fűtési időszakban a háztartási tüzeléses terhelés 

meghaladja az egészségügyi határértéket. Ezt a mérőműszerekkel már látják. Fontos, hogy mit 

tesznek a levegőminőség javítása érdekében. Javasolta, mint a Megyei Jogú Városok 

Szövetségének Elnökének. Van egy anyag, amit Parlament honlapjáról letölthető, a fenntartható 

fejlődés és az államháztartás kölcsönhatásai a levegőminőség példáján. Ez konkrét 

intézkedéseket tartalmaz, hogy mit kellene tenni települési szinten és az államnak is mit kellene 

támogatni annak érdekében, hogy változzon a fűtési időszakban a tragikus helyzet. Vagy egy 

másik dokumentum is, amit az Unió állított össze. Ez szintén tartalmazza azt, hogy milyen 

irányban kellene a levegőminőséget javítani a városokban. Azért fontos ez, hogy 

egészségesebbek legyenek a városlakók, csak akkor tudják elérni, ha a levegő is tiszta és 

egészséges lesz. Nagyon sok tennivaló van. Ha már aktualizált anyagról van szó, azt a 

megállapítást sem aktualizálták, hogy a város most más nem tervezi az országos 

levegőminőségmérő hálózathoz való csatlakozást, hanem már csatlakozott.  

 

Szita Károly polgármester nem az volt a célja az előterjesztésnek, hogy aktualizálják az 

anyagot, nem fogják hamar megadni a forrást a megvalósításhoz. Aktualizálva lesznek. Abba 

segítsék, hogy akkor, amikor Kaposvár városa olyan hulladékgazdálkodási rendszert működtet, 

amely párját ritkítja ebben az országban, mert a kommunális hulladékot elviszik hetente kétszer. 

A szelektálva gyűjtött hulladékot is elviszik, hulladéknaptára van a zöldhulladéknak. 

Biztosítják a kaposvári hulladéklerakó telepen, hogy 1000 kilóig be lehessen szállítani a 

hulladékot, ezen túlmenően a lim-lom akciókat is megszervezik. Ez mind ugyanabban az árban. 

Ráadásul a sütőolaj is be fog jönni. Ilyen rendszer mellett miért gyújtják be a szemetet? Abba 

segítsék, hogy ne gyújtsák be a szemetet az emberek.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5974   Száma: 23.09.21/19/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

123/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvár MJV Fenntartható 

Városfejlesztési Startégiája (FVS) és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) 

módosításáról szóló előterjesztést, és úgy határozott, hogy: 

 

1. az 1. számú mellékletként csatolt Kaposvár Megyei Jogú Város Fenntartható 

Városfejlesztési Stratégiája 2021-2027 (FVS) (2.0 verzió) elnevezésű dokumentumot 

jóváhagyja 

2. a 2. számú mellékletként csatolt Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP 

Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 (TVP) 2.0 verzióját jóváhagyja  

3. felhatalmazza a Polgármestert az esetleges további módosítások elvégzésére utólagos 

beszámolási kötelezettséggel.  

 

Felelős:   Szita Károly Polgármester 

Közreműködik:  Szirják Imréné igazgató 

Határidő:   2023. szeptember 30. 

 

 

-----20 Előterjesztés igazgatási szünet elrendeléséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Csillag Gábor jegyző tájékoztatásul elmondta, hogy december 27. január 5. között lenne 

igazgatási szünet a hivatalban. Ez hét munkanapot érint, természetesen ügyelet lesz. Ez 

igazodik a meghosszabbított iskolai téli szünethez.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el. ----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5975   Száma: 23.09.21/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

124/2023. (IX. 21.)  önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri 

Hivatalában igazgatási szünetet rendel el az alábbiak szerint: 

 

a.) az igazgatási szünetről szóló 2023. évi XXVI. törvény 7.§-a és a 2023. évi téli igazgatási 

szünet elrendeléséről szóló 407/2023. (VIII. 30.) Korm. rendelet alapján 2023. december 

27-től 2024. január 1. napjáig 3 munkanapra és 

b.) a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232.§. (3) bekezdése alapján 

2024. január 2. napjától 2024. január 5. napjáig 4 munkanapra. 

 

Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina (az ügyfelek tájékoztatása) 

 dr. Gróf Regina irodavezető (dolgozók tájékoztatása) 

Határidő:  2023. december 12. (ügyfelek tájékoztatása) 

  2022. október 31. (dolgozók tájékoztatása) 

 

 

-----21 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. II. félév)----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5976   Száma: 23.09.21/21/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

125/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 

településrészi önkormányzatok 2023. II. negyedévben átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

-----22 Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-VII. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5977   Száma: 23.09.21/22/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

126/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2023. évi 

költségvetés I-VII. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 

tájékoztatót. 

 

-----23 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5978   Száma: 23.09.21/23/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.89 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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127/2023. (IX. 21.)  önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatásokhoz: 

 

A Polgármesteri Keret terhére 

 

- Kaposvárért Közalapítvány részére       200.000,-Ft 

        (Rákóczi Futball Klub 100 éves évfordulója alkalmából emlékkönyv kiadásának és könyv 

bemutatójának költségeire.) 

 

- Árva László Egészségügyi Gázmester Emlékére Alapítvány részére 100.000,-Ft 

        (Alapítvány működési költségeire.) 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31.  

 

 

-----24 Interpellációk  ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő  „közvilágítási problémák rendszeresen felvetődnek a 

polgárokkal való találkozások alkalmával. Tizedik alkalommal interpellálok ebben a témában. 

Az állította, hogy polgármesterként úgy döntött, októbertől visszakapcsolja a lekapcsolt 

közvilágítási lámpákat, amelynek indoka, hogy a kaposvári gazdaság már van olyan erős. Ön a 

Megyei Jogú Városok Szövetségének Elnöke. Kaposváron kívül, kérem sorolja fel, a mely 

megyei jogú városokban kapcsolták le a közvilágítás közel felét? Az Ukrajna területén fennálló 

fegyveres konfliktusról, illetve humanitárius katasztrófáról rendelet 5.§-a alapján 2023.11.26-

án hatályát veszti. A helyi rendelet a 39/2022-es ennek a napján veszti hatályát, ami alapján ez 

a lehetőség fennállt. Azaz 2023. november 26-ig minden lámpának égnie kell Kaposváron a 

Kormány döntése alapján, ezért látnak  neki októberben a munkának, ami a kikapcsoláskor 40 

millióba, visszakapcsoláskor újabb 40 millióba kerül az itt élőknek. A jogszabályok 

ismeretében tényszerű az a megállapítás, hogy a Polgármester javaslatára, a hozzá hű 

képviselők - Bereczki Dávid, Borhi Zsombor, Czimmermanné Németh Andrea, Csutor Ferenc, 

Dér Tamás, dr. Giber Vilmos, Kárpáti Tímea, Nagy Attila, Perlaki József, dr. Pintér Rómeó, dr. 

Szép Tamás, Torma János és a polgármester – döntöttek a közvilágítás közel felének 

lekapcsolásáról, míg a visszakapcsolás a Kormányrendelet rendelkezése alapján történik. A 

tényleges költségek és az állami kompenzáció, valamint a sötétség időszaka alatti költségek 

alapján felelőtlen és elkapkodott döntés volt a közvilágítás közel felének lekapcsolása 

Kaposváron?” 

 

Szita Károly polgármester válaszként elmondta, hogy a rendeletnek megfelelően októberben 

visszaállítják a közvilágítás korábbi mértékét. Köszönte minden kaposvárinak, hogy elfogadták 

a lekapcsolással járó kellemetlenségeket. Ezzel nagyon nagy mértékben segítették, hogy a város 

költségvetése egyensúlyban tudott maradni.  
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert a tényszerű kérdésekre 

nem kapott választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5979   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közvilágítás témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.22 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.89 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

128/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közvilágítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a város több pontján vannak kisebb patakok, vízelvezető 

árkok, amelynek tervszerű medertisztítását és környezetrendezését kifogásolták az itt élők. A 

Csöröge patak rendbetételére idén szánt 10 millió után a Töröcske patak rendezésére tett 

ígéretet jövőre. A tüskevári állomásnál lévő árokban kövér patkányok futkorásznak fényes 

nappal. Ezen patkányok hányadik generációjánál kezdődik annak a résznek a rendbetétele? 

Mikor teszi nyilvánossá az itt élőknek a medertisztítások és környezetük rendezésének 

ütemtervét? Meddig élvezhetik a gyarapodó patkányok a kényelmes életet ezekben az 

árkokban? Mikor végezteti el a patkányirtást? Mivel a tervszerű számon kérhető munkavégzés 

helyett 30 éves polgármestersége odavezetett, hogy csak a polgármesteren keresztül lehet a 

legapróbb feladatot is elvégeztetni. Kérem soron kívül adjon utasítást a patkányok kiirtására. 

Felháborító, hogy fényes nappal a tüskevári állomásnál lévő árokban patkányok tanyáznak.” 

 

Szita Károly polgármester nagyon sok felvetést kapott a lakossági beszélgetéseken, de 

leginkább bölcsességet tanult. Minden olyan kérdés, mely valamelyik kaposvári polgártól jött 

a lakossági beszélgetéseken, az ki lesz vizsgálva, meg lesz nézve, jó, nem jó, és amennyiben 
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olyan, az javítva is lesz. Az interpellációban feltett kérdés a lakossági beszélgetések egyikén 

hangzott el. A feldolgozás és megoldás folyamatban van, annak eredményéről a felvetőket 

tájékoztatni fogja.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert nem kapott választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5980   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:54  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő patakmedrek rendbetétele 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

129/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő patakmedrek rendbetétele témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „67-es út nyomvonala élénken foglalkoztatja a 

Töröcskén és a Zselicben élő embereket. Az M6-os autópályával való összeköttetéshez kell a 

2x2 sávos út először Szigetvárig, majd Pécsig. A kormány 100-as beruházásokat leállító 

listájáról Lázár János pár hete levette az út tervét. Állítása szerint nincs még nyomvonal 900 

milliós projekt a nyomvonalterv, amely másfél–két év alatt lesz meg, akkor egyeztet az itt 

élőkkel és a környező falvakkal. Egy 900 milliós tervezési folyamatba hogyan kapcsolódnak 

be konkrétan az itt élők. Nem érzi úgy, hogy jobban lehet képviselni az itt élők érdekeit, ha az 

itt élők előre meghatározzák az ideális nyomvonalat tervezők segítésével és azt képviseli a 

város polgármestere a tervezési folyamatban, majd az elkészült tervet ismételten megmutatják 

az itt élőknek. Azt a kijelentését, hogy „tekintsenek engem személyes garanciának”, kérem ne 

használja, mert olyan, mint egy helyi sonka reklám. A minőséget személyesen garantálom. Egy 

ilyen beruházáshoz, amely a Zselic környezetét befolyásolja jogi garanciák szükségesek, 

amelyek bírói úton az állammal szemben is érvényesíthetők. Egy választott tisztségviselő, 

kortól függetlenül nem vállalhat komolyan garanciát semmire. Mit tesz konkrétan annak 
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érdekében, hogy a 2x2 sávos Szigetvár felé vezető út az itt élők és a természetvédelem érdeke 

szerint épüljön?” 

 

Szita Károly polgármester személyesen garantálta, hogy a 67-es út folytatódni fog, össze 

fogja kötni az M7-es autópályát az M6-sal és ebből a kaposváriak csak nyerni fognak. 

Garantálja, hogy a 67-es út Szigetvárig olyan nyomvonalon fog megvalósulni, amely nem 

csupán az itt élők érdekeit nem sérti, de a Zselic természeti környezetét is megőrzi.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő személyes garanciák nem biztosítanak semmit, jogi 

garanciák kellenek. Nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5981   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 10:57  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő gyorsforgalmi út nyomvonala 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.66 72.21 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

130/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő gyorsforgalmi út nyomvonala témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 4----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „2019. októberében a polgármester az akkor nemrég 

érettségizett, legifjabb képviselőt javasolta egyedül bizottsági elnöknek, az ellenzéki pártok 

közös listájáról, a listán mandátumot szerző pártokkal, egyesületekkel történt egyeztetés nélkül. 

Ez a korábbi hagyományoktól eltért. A Turisztikai stratégia többségi szavazásakor nyilvánvaló 

magatartásával történt szembesítését követően kilépett a pártjából a bizottság elnöke. A listát 

közösen állító ellenzéki pártok nem szólították fel lemondásra és listás mandátumának 

visszaadására, az ellenzéki pártot elhagyó képviselőt, ami ilyenkor elkerülhetetlen egy 

demokráciában. Ezzel még formálisan sem maradt a Közgyűlésben ellenzéki bizottsági elnök. 

A covid világjárvány alatt a polgármester megküldte a képviselőknek az előterjesztéseket, és 
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kérte a véleményüket. Majd amikor a Közgyűlés már ülésezhetett, kiemelte, hogy két 

önkormányzati képviselő nem végzett képviselői munkát, az egyik ő volt, a polgármester erre 

külön kitért a járványügyi tájékoztatójában. Többszöri felhívásom elutasítása után 2022. 

február 16-i bizottsági ülésen írta ki bizottsági keretét és 27 és fél hónap után először döntött 

pályázati kiírásról. 2023-ban 100.000 Ft felhasználásra került, fennmaradt 620.000 Ft. Mind a 

két időpontban, júniusban és szeptemberben is a bizottság elnöke helyett elkészítettem az 

előterjesztést, hogy ezt a forrást, amit a Közgyűlés a bizottságra bízott az érintetteknek 

juttassuk, írjunk ki pályázati kiírást. Az önálló képviselői indítvány nem jelent meg a 

szeptemberi bizottsági előterjesztések között, ami súlyos mulasztás. A vele egy időben 

megküldött rendeletmódosító javaslatom a közgyűlési anyagok között reggel feltöltötték. A 

bizottság elnöke nem javasolta napirendre venni a helyette elkészített bizottsági keretre 

vonatkozó pályázati kiírást úgy, hogy a tagok azt meg sem ismerhették. A felsorolt mulasztások 

alapján a polgármester úr értékrendje szerint még mindig maradhat e bizottsági elnök Bereczki 

Dávid képviselő?” 

 

Szita Károly polgármester „ha jól értettem, akkor magát mószerolják képviselő úr. 

Parancsoljon” 

 

Bereczki Dávid tanácsnok Ügyrendi „nem szeretnék egyesével végigmenni, nem szeretném 

húzni az időt. Nehéz eldönteni, hogy hazudozásról vagy mentális összeomlásról beszélhetünk 

képviselő úr felszólalásakor. Pár számot hoznék, mert a politika egy olyan műfaj, ami jól 

mérhető a számokon: 2018-ban képviselő úr 999 szavazatot kapott, ez 2,24%-ra volt elég, 2019-

ben megvonta 169 addig vélhetően rá szavazó választópolgár a bizalmát, már csak 830 

szavazatot kapott, ami 2% körüli eredmény volt. 2022-ben érte el képviselő úr addigi 

legrosszabb eredményét 1,97%-ot. Azt gondolom, hogy ki, hogy végzi a munkát arra a 

választók ítéletet mondanak, ugyanis belesétál a pofonba választásról választásra. Kicsit a 

vergődése a Monty Pythonba levő fekete bohócra emlékeztet minket, bocsánat fekete bohócot, 

fekete lovagra emlékeztet, aki még mindig ott vergődik, hogy egyezzünk ki egy döntetlenbe. 

Hasonlóképpen látom azt, amit előad itt ülésről ülésre. Azt javaslom, hogy továbbra is induljon 

a választásokon, mérettesse meg magát, ha minden jól megy, akkor a következőre meg lehet az 

1,7% is. Ennek a felszólalásnak meglepetéseként egy bohócorrot hoztam magának azt át tudja 

venni a testületi ülés után.”  

 

Szita Károly polgármester „Kedves Képviselő úr! A bizottság személyi összetételéről a 

polgármester előterjesztése alapján a Közgyűlés dönt. Erre lesz lehetőség 2024. novemberében, 

amikor az új képviselőtestület összeül. Akkor majd megválasztja a bizottságok tagjait és a 

bizottságok elnökét is. Elfogadja a válaszomat?”  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Polgármester úr, példátlan jogsértés történt a 

közgyűlésen. Az SZMSZ értelmében interpellálni polgármesterhez és jegyzőhöz lehet, 

válaszadásra nem adhat meg szót mindenkinek. Kérte, hogy utasítsa rendre a tanácsnok urat, az 

Ön embere. A másik, hogy ha megtartja az alkalmatlan képviselőt a tanácsnoknak, akkor legyen 

kedves, tájékoztassa arról, hogy jelen nem lévő Torma tanácsnok úr, amikor egyszer javasolt 

eltérő időpontot a bizottsági ülésre, egyetlenegy bizottsági tag kérte, hogy ne tegye és nem tette. 

A képviselő úr egyeztetés nélkül változtatott a bizottság időpontján, amelyről lelépett és nem 

először lépett le róla. A képviselő úr nem volt jelent, a bizottsági tagokat megkérdeztem, azt 

mondták, hogy nem egyeztetett velük. Nem lehet a bizottsági időpontokat csak úgy önkényesen 

átalakítani. Kérem tegyen rendet Polgármester úr!” 
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Szita Károly polgármester „válaszomat megadtam Képviselő úr. Bereczki képviselő úr 

csupán egyet tett. Elmondta mindennek, aminek el lehet mondani egy választott képviselőt és 

ő arra reagált a személyes érintettség kapcsán. Nem ő mondta el az interpellációra a választ. Az 

más kérdés, hogy ő mit mondott. Egyetért vele, vagy nem. Az interpellációra adott választ 

elismétlem még egyszer: arról szólt: a Polgármester előterjesztésére, javaslatára a város 

képviselőtestülete bizottságokat, bizottsági elnököt és bizottsági tagokat választ. Erre 

legközelebb 2024-ben lesz lehetőség, amikor megalakul az új képviselőtestület, hogy ezzel a 

jogkörével éljen. Ez az interpellációra adott válaszom. Elfogadja, vagy nem fogadja el?” 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5982   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:03  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő bizottsági elnök témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85.72 66.66 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

131/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő bizottsági elnök témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 5----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a város 16 pontján tervezett fórum legtöbbjén 

megkérdezte nyilvánosan, mindenki előtt: „kinek nincs munkája?” Magyarországon 

évtizedekig kriminalizálták a munkanélküliséget, közveszélyes munkakerülésnek nevezték, 

amely a mai napig a megszégyenítéssel ér fel. Szándékosan tette fel ezt a megalázó kérdést, 

hogy a teljes foglalkoztatás víziójával folytathassa. Korunk jellemzője, hogy a megyei napilap 

volt főszerkesztője és egy hölgy tette fel csupán a kezét a 16 fórumon, a zömében nyugdíjas 

korú hallgatóságban, hogy nincs munkája. Tájékoztatta az itt élőket, hogy a törökök 500 

befőttesüvegeket gyártó munkást alkalmaznak. A gyár építésekor egyszerre 1500 építőmunkás 

fog dolgozni a területen. A kínai üzemben újabb 200 munkásra van szükségük. A Kométa újabb 
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200 munkást fog alkalmazni, pedig már most alkalmaz ázsiai - mongol, vietnámi, Fülöp szigeti 

– vendégmunkások is dolgoznak. Az elvándoroltak folyamatosan jelzik még itthon dolgozó 

kollégáiknak, ha van osztrák cégnél jóval magasabb bérért üresedés. Figyelemelterelésként 

használja azt, hogy először a kaposváriaknak, somogyiaknak, legvégül ajánlja fel a 

vendégmunkásoknak a helyeket. Valóban el is hiszi, hogy az ázsiai gazdasági menekültek miatt 

béremelést kapnak a még itthon maradtak? Fel sem merül a városvezetésében, hogy ez akár a 

bérek emelkedését fogja vissza, sőt. Mennyi lesz az itt élők bére az ázsiai munkások betelepítése 

után reálértékben? Azt állította 2-3 év múlva kilő Kaposvár, mint a szökőkút vagy a Szputnyik. 

mit jelent ez és melyik naptól az itt élőknek forintban? A 2019-2024 önkormányzati ciklusban 

érezhető béremelést a négy városvezető milliós havijának fejenként 300.000 forinttal való 

megemeléséről hallottak az itt élők, a saját havi jövedelmük vásárlóértéke különösen az 

élelmiszer- és gyógyszerárak és a különböző módon befizetett extra profit miatt drasztikusan 

csökkent. Amennyit tavaly adtak egy kilogramm kenyérért, azért ma csak 70 dkg-ot kapnak. 

Ez a valóság. Miért nem valósult meg a városvezetők pofátlan béremelésén kívül az itt élők 

reálbéremelése? Miért megint halogat, ígérget a választások utáni 2-3 évre? 30 éven, 7 cikluson 

keresztül zárul jövőre polgármesteri megbízatása. Mi a garanciája, hogy a betartott ígéret nem 

csak a saját bérük vonatkozásban valósul meg ismét?” 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy Kaposváron gyakorlatilag megvalósult 

a teljes foglalkoztatottság, sőt egyes szegmensekben munkaerőhiány van. Ez magasabb béreket 

fog jelenteni. Ha sikeres lesz az újraiparosítási program, ami az lesz, három év múlva úgy fog 

a város feltörni, mint a gejzír. Segít a képviselőnek is munkát találni. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő személyes válaszára nem reagált. Arra nem a kapott 

választ, hogy ázsiai gazdasági bevándorlók fogják emelni Kaposváron a béreket. Ezt komolyan 

gondolja. A kaposváriak nem így gondolják. Nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5983   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő béremelés témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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132/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő béremelés témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 6----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a városban tartott fórumoknál tájékoztatta az itt élőket 

az előbb felsorolt munkahelyek létesítéséről. Kifejezte, külön kihangsúlyozta, hogy a 

gyárterületeken épített munkásszállókkal próbálják a bevándorolt munkaerőt majd elhelyezni, 

olyan látszatot keltve, mintha a gazdasági migránsok nem hagynák el ezeknek a gyáraknak a 

területét. Magyarország az Európai Unió tagja, ahogy Németország és Franciaország, akik 

szintén nagy számban alkalmaznak gazdasági migránsokat volt gyarmataikról, más rosszabb 

gazdasági helyzetben lévő országokból, mint például Magyarországról. Kaposváron hamarosan 

nyit egy hagyományos török étterem a belvárosban az új gazdasági migránsok kiszolgálására. 

Mindez társadalmi következményekkel, kulturális, együttélési feszültségekkel járhat, javaslom 

mindenkinek megnézni az R.M.N. tavaly bemutatott román – magyar – német nyelvű filmet, 

hogy megértsék az itt élők, mi vár rájuk az alacsony bérekkel elüldözött magyarok helyére 

betelepített más vallású és kultúrájú emberekkel való együttélés során. Melyik nap hozza 

nyilvánosságra a gazdasági migránsokkal való együttélés programját? Hogy kívánja 

felkészíteni az itt élőket az új helyzetre és milyen programokkal fogja informálni a más 

kultúrából érkezőket a békés egymás mellett élés érdekében?” 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy szándéka teljesen világos. Valamennyi 

kaposvári kapjon munkalehetőséget Kaposváron. Hogy a város gazdasága működni tudjon, 

ehhez sokkal több munkaerőre lesz szükség, mint aki Kaposváron él. Éppen ezért munkás 

férőhelyeket kell építeni annak érdekében, hogy az ország minden részéről érkezők lehetőséget 

kapjanak a munkavállalásra. Reméli, hogy mi magyarok biztosítani fogják tudni Kaposvár 

gazdasági fejlődését. Egy gyárnak a felépítése ritkán fordul elő, hogy 1500 embert is igényel. 

Biztos, hogy nem lesz ennyi építőipari munkás a városban. A török beruházónak azt mondta, 

hogy csak abban az esetben hozzon vendégmunkásokat Kaposvárra a gyárát felépíteni, ha 

Kaposváron nincs, Somogy vármegyében nincs, Dunántúlon nincs, és a Duna másik oldaláról 

sem találnak annyit az országhatáron belül, ahányan dolgozni tudnak. Ezt megígérte és úgy 

látja, hogy ezt az ígéretét tartja is.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Az itt élők már most 

találkoznak olyan bevándorolt munkavállalókkal, akik bevándorlók. Erre az itt élőknek fel kell 

készülni.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5984   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:12  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő gazdasági bevándorlók témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85.71 66.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 14.29 11.11 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

133/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő gazdasági bevándorlók témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 7----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a város több pontján az itt élők kérték, hogy gyakrabban 

járjon a városrészekbe, mert akkor van kitakarítva, ha meglátogatja őket. Mivel több helyen 

szembesült ezzel a kritikával az itt élők részéről, kifejezte, szégyenli, hogy ez tényszerűen, így 

van. Volt olyan helyszín, amikor félórás bevezető beszéde alatt ment el maga mellett a 

fűkaszával a munkát végző ember, a sepregetők pedig fáradtan rogytak le a fórumon, mert 

épphogy végeztek. 30 éves polgármestersége oda vezetett, hogy nem előre megyünk, hanem 

vissza a járási pártitkárok, szolgabírók, ispánok korába, amikor puccba vágják a környéket a 

látogatás napjára, majd egész évben hagyják lerohadni a környezetet. Melyik napon teszi közzé 

az itt élő adófizetők számára a közterületek tisztításának ütemtervét? Ami számon kérhető a 

szolgáltató cégen és a Közgyűlésen is, akik a költségvetésben a szükséges pénz 

városüzemeltetésre és nem 1,2 milliárd Ft-os közbringára, amelyből negyed milliárdot költene 

a bukott e-biciklikre, és a pár buckából álló 80 milliós pumpapályára vagy a négy városvezető 

milliós havijának fejenként havi több mint 300.000 forintos emelésére adja. Az itt élők a 

közterületek tisztántartását várják el.” 

 

Szita Károly polgármester válasza volt, hogy a kaposvári városüzemeltetésnek az a feladata, 

hogy biztosítsa a köztisztaságot a közterületeken. Ezt a munkát ütemezetten végzik. Ő is 

elégedetlen a munkájukkal, de megérti a nehézségeiket is. A legnagyobb nehézségük, hogy 

kevés közmunkás, akik dolgozni tudnak, mivel találtak munkát. Gépesítési programot kezdenek 

el, az egyik gépet már meg rendelték, hogy a munkavégzés hatékonyabb tudjon lenni.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mivel nem teszi közzé az 

ütemtervet. A takarítógépet már tavasszal bemutatták, már meg kellett volna rendelni régen.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5985   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:16  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közterületek tisztántartása 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

134/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közterületek tisztántartása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 8----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a város több pontján jeleztek vízminőségi problémát 

Dózsa György utca, Iskola köz, Hársfa utca, Iszák utca. A lakók elmondása szerint zavaros, 

néhol büdös, illetve az edényekben tárolt víz nyomot hagy. Milyen rendszerességgel mosta a 

szolgáltató a vezetékrendszert, hogy a lerakodott vasoxidot eltávolítsa az állami árbefagyasztás 

előtt és 2022. évben? Igaz az, hogy a rezsicsökkentésnek nevezett 2014. évi választások előtti 

politikai kampány árát, most fizetik meg az itt élők? Mennyi fejlesztés maradt el a politikai 

árbeavatkozás miatt? Mennyibe kerül ez az adófizetőknek? Mennyi öntöttvas és azbesztes 

vezeték van a városban? Melyik évben cseréli ki ezeket az állam? Az átadási megállapodás 

milyen jogi garanciákat tartalmaz a már tiltott azbesztes vezetékek cseréjére? Milyen 

egészségkárosító hatása van az azbesztnek? Mikor kaptak tájékoztatást azok a lakók az 

egészségügyi kockázatokról, akik ilyen vezetéken kapják az ivóvizet? Az elmúlt 30 évben miért 

nem cseréltette ki ezeket a vezetékeket? A költségvetésnek értékrenden kell alapulnia. Nem 

gondolja, hogy a 1,2 milliárd Ft-os közbringa, amelyből negyed milliárdot költene a bukott 

elektromos biciklikre, és a pár buckából álló 80 milliós pumpapálya vagy a négy városvezető 

milliós havijának fejenként havi több mint 300.000 forintos emelése előtt kell elvégezni az 

azbesztes vezetékek cseréjét? A 30 év alatt volt olyan időszak, amikor nem lehetett az itt 

élőkben félelmet keltő szörnyűségre hárítani a pazarló költségvetés felelősségét? Amikor nem 

volt Kaposváron migráns áradat, teszteléssel csökkenthető fertőző járvány, közvetlen háborús 

veszély, hibás gazdaságpolitika miatt Európában kiugró áremelkedés, amely a nyugdíjak, bérek 

értkének csökkenéséhez vezetett. Hogy képzeli Kaposvár 2030-ban a legegészségesebb 

szlogenjének megvalósulását az azbesztes vezetékek cseréje nélkül?” 
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Szita Károly polgármester nem jó, ha jobban utálják, mint ahogy szeretik a várost. Jó esély 

van arra, hogy további öt évre megválasztják.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadja el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5986   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:20  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő azbesztes vezetékek témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

135/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő azbesztes vezetékek cseréje témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 9----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élőket a város több pontján felháborítja a 

gyorshajtás, fékcsikorgatás, üvöltő zenével közlekedő autók. Állítása szerint a fekvő rendőrök 

kihelyezése nem alkalmasak a gyorshajtás ellen, a sebességmérők kihelyezése rendkívül drága. 

Azonban jelezte, hogy van egy titkos fegyvere a gyorshajtókkal szemben, de nem akarja 

elárulni, mert a jóképű képviselő az Ön ellenzéke jelen van. (Ekkor én voltam csak jelen.) 

Felkeltette az itt élők kíváncsiságát, mi az a titkos fegyver, megosztaná a helyi adófizetőkkel? 

Melyik napon élesíti a titkos fegyverét, hogy láthassák az itt élők, mennyire hatékony? 

Lélegzet-visszafojtva várja Kaposvár közönsége a polgármester titkos fegyverének bevetését.” 

 

Szita Károly polgármester jóképességűt mondott, nem jóképűt a fórumon. A problémát 

felvetőkkel fogja megosztani a választ elsősorban.  
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. A fórumon többen ott voltak, 

akik tanúsítják, tanítványai is odamentek hozzá. A kaposváriaknak kell választ adnia, a 

közgyűlés egy olyan fórum, ahol választ lehet adni nekik. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5987   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő gyorshajtás témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

136/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő gyorshajtás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek pár percre 

elfoglaltsága miatt, távozott a teremből. 

 

-----Különálló interpelláció: 10----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élő környezetükre figyelő polgárok és a Közgyűlés 

maradék méltóságának megóvása érdekében több kérdést és interpellációt nyújtottam be az 

évek során a használt sütőolaj összegyűjtésének mintaprogramja kapcsán. Érdemi választ nem 

kaptak az itt élők az elmúlt 6 év ígérgetései után, amely teljes alkalmatlanságról és hozzá nem 

értésről tanúskodnak. Legutóbb 2023 januárjában tárgyalt interpellációmra az alábbi választ 

adta: „... Az Unió bürokratikus rendszere miatt nem indult el még mindig, csak az edények még 

nem a város tulajdona. Addig nem intézi el a rendszert, amíg nem teremtik meg a lehetőséget, 

hogy a kedvezményezett tulajdonába kerülnek az edények. Nem szeretné, ha gondolnak egyet 

és elviszik az edényeket. A jelenlegi bürokratikus rendszerrel kell együtt élni. A legutóbbi 

információ a begyűjtéshez szükséges 42 eszközökkel kapcsolatos dokumentumokat vizsgálják, 

amint az befejeződik, abban az esetben kezdődhet meg a lakosok tájékoztatása és az edények 

osztása. Egész addig nem fog beindulni, amíg nem érez 100%os garanciát arra, hogy ez 

folyamatosan működni is fog. Legutóbb a nyilvánossággal azt közölte, hogy 30 társasház 
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vállalta csak az önök által kidolgozott program keretében a használt sütőolaj összegyűjtését. 

Hány darab társasházi tartály áll rendelkezésre? Mennyi társasházi lakóknak adható tartály van? 

Mennyi családi házas tartályt tudnak biztosítani? A 2016. évi bejelentéshez képest a 2023. évi 

költségvetés ismeretében, mely naptól gyűjtik be a háztartási használt sütőolajat Kaposváron? 

A MOL MOHU milyen rendszerességgel és módon gyűjti be háztartási használt sütőolajat?” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester eddig 35 társasház jelezte, hogy igényelnek gyűjtőedényt. 

Összesen 1042 db társasházi edény, illetve 13738 db három literes, családi házas övezetbe 

osztandó edény áll rendelkezésre. Ezek az edények már az önkormányzat tulajdonában vannak. 

Az indulást követően egy darab gyűjtőjárművel minden érintett lakoshoz havonta egyszer 

eljutnak a használt sütőolajért. Amennyiben a tapasztalatok azt mutatják, hogy egy jármű nem 

elég és gyakoribb szállítás szükséges, abban az esetben növelik a kapacitásokat.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ tényszerű számokkal. Egyre nem tért 

ki, hogy mikortól kezdődik az összegyűjtés.  

 

-----Különálló interpelláció: 11----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a kaposvári busszal közlekedők érdekében többször 

fordultam Önhöz. A 2021. június 18-i Közgyűlésen azt a választ kaptam a 2021. március 1. 

napjától bevezetett új széleskörű felháborodást keltő buszmenetrenddel kapcsolatban benyújtott 

interpellációmra, idézem: „Az új menetrend egy átlagos hétköznap 26%-os járatszám 

csökkenést jelent, ami a vállalat számára egy teljes évben üzemelő új menetrend esetén 90-100 

millió Ft megtakarítást jelent. Mennyivel csökkent hétvégén a buszjáratok száma? Lakossági 

fórumon azt ígérte, hogy a buszok régi számozását visszaállítja a jövő évi választások után, 

őszre. Miért kell őszig várni, volt rá 3 és fél éve a rossz döntése helyrehozatalára? 

Mi lesz az útvonalakkal, ha visszaáll a régi számozás? Kimondhatjuk végre, hogy az itt élők 

szerint megbukott a közlekedési reformja, nem csupán a tervezett elektronikus biciklik éves 

közel 40 milliós csillagászati működési költsége, de a 700 milliós buszközlekedés vesztesége 

miatt is? Minél kevesebb a buszjárat, annál kevesebben használják és vásárolnak nagyon régi 

olcsó környezetszennyező autókat, amelytől fuldoklik a város a reggeli és esti dugókban. A 

felelőtlen és átgondolatlan döntése a parkolási gondjait is növelte a városnak, míg a parkolási 

díjbevételek a városhoz folynak be. Mennyi volt 2018-ban és mennyi a legutóbbi emelés óta a 

parkolódíj befolyt összege? Egy város tömegközlekedése nem azonos a munkásjáratokkal, 

iskolabuszokkal és a misékhez kötött menetrenddel. Azt mondta, szégyelli, hogy ön is sofőrrel, 

hivatali autóval közlekedik, ahelyett, hogy buszra szállna, amit idős kora miatt ingyen 

használhat, védve a levegő tisztaságát és csökkentve az itt élő dugókban töltött idejét és 

parkolási gondjait. Mikor közlekedik végre a bordó buszokkal, amelyeken a híres emberek 

nevei sorra kopnak le? Ugye nem akkor, amikor az Ön képe lesz a buszon? Ha busszal 

közlekedne Ön is, nem őrülne meg az üres buszok látványától, ahogy Ön fogalmazott a minap. 

A buszjegy ármegállapításkor többször kérdeztem, mit tett azért, hogy az állam által 

megállapított ingyenes használatot a kormány finanszírozza, ha így döntöttek a választási 

kampányban, majd fenntartották azt? Illő viselkedésnek tartja, hogy idős emberekkel kiabáljon, 

az ingyenes utazásukról, amikor azt állítja többen utaznak ingyen a buszokon, mint akik 

fizetnek érte? Az egyik idős úr jogosan háborodott fel és jelezte, hogy helyette az államnak kell 

fizetnie. Melyik napon kapják vissza az itt élők a buszok régi számozását?” 

 

Az interpelláció elmondása közben megérkezett a Polgármester.  
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Borhi Zsombor alpolgármester ezután a stílus után ő is a Közgyűlés méltóságáért aggódik. A 

közösségi közlekedéssel kapcsolatos kérdéseket a fórumon polgármester úr megválaszolta. Az 

egyes járatok útvonalát a valós és kellő igényeknek megfelelően fogják kialakítani.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ismételten felhívta a figyelmet, hogy csak a Polgármester 

adhat az interpellációra választ az SZMSZ szerint. Nem fogadta el a választ. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5988   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:31  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő buszjárat témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85.71 66.67 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 14.29 11.11 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

137/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő buszjárat témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

Szita Károly polgármester mivel nem hallotta végig az interpellációt, ezért válaszolt 

alpolgármester úr. 

 

-----Különálló interpelláció: 12----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a város szinte valamennyi pontján jelezték az itt élők, 

hogy elégedetlenek az elmúlt négy évben a közterületeken lévő fák gondozásával, a kiszáradt 

balesetveszélyes fák kivágásának ütemével, a metszésükkel és a megfelelő fafajtával történő 

pótlással, a lehullott levelek elszállításával? Hol 150 millió, hol 200 millió forintról beszél, amit 

erre a célra az ön által emlegetett, de a polgármester javaslatára megszüntetett 

Városgondnokság helyett a KAVÜ-nek biztosított a költségvetés? Az itt élők jogos 

felháborodása és elégedetlensége újabb felelősség elhárító kulcsszava lett a tuskó. Mivel ez a 

fakivágásnál tetemes költség. Most tuskózó gép beszerzését indítványozza, kimagyarázva a 

négy év alatti elégtelen munkaszervezést. Hány tuskó van a városban? Melyik napon áll 
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munkába a tuskózó gép a 2019-2024. évi önkormányzati ciklusban? Melyik napon teszi 

nyilvánossá a tuskók eltávolításának és a fák pótlásának ütemtervét, amit számon kérhetnek a 

város vezetőin az itt élő adófizetők?” 

 

Szita Károly polgármester 150 millió forinttal kezdték az éves, megemelték 100 millió 

forinttal, ez összesen 250 millió forint. Ez év őszén fognak nekiállni a munkáknak.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5989   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:34  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közterületen lévő fák gondozása 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

138/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közterületen lévő fák gondozása témájában benyújtott interpellációjára adott 

választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 13----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az utóbbi években a buszjáratok csökkentésével és az 

elkülönült városrészek kerékpárúttal való összeköttetésének halogatásával megnőtt az 

elsősorban régi, használt gépjárművek száma Kaposváron. Állítása szerint felkért egy tervező 

csapatot, hogy tervezzék meg 10 lakótelepen, lakótelepenként 2-3 szórvány parkoló 

kialakítását, amelyek néhány kocsinak lehetőséget biztosítanak parkolni. Ezzel bővülhet a 

parkolók száma, amikor éves szinten 800 és 1000 között nő az autók száma ismerete szerint. 

Állítása szerint a föld alá nem mehet a közmű vezetékek miatt, ezek kiváltása csillagászati 

összeg, és a zöld területet nem lehet lebetonozni. (megjegyzés: nincs megfelelő közműtérkép, 

a víziközmű átadáskor Csutor tanácsnok úr ezzel érvelt, akkor honnan tudja, hogy nem lehet a 

föld alá lemenni? A példa eleve rossz, mert mélyparkolót építeni, drága és az itt élők nem 
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tudnák megfizetni, mert az már nem lenne ingyenes.) Kijelentette, hogy ezen a télen dr. Pintér 

Rómeó az ügygazda alpolgármester egyeztet a lakókkal, hol legyenek a parkolók, majd 

tavasszal csak a parkolásról a lakótelepen fórum lesz. Nem előzte meg a szekér a lovat? Előbb 

egyeztetni, azután megtervezni és megépíteni kell. Ahol lehet párhuzamos helyett fésűs 

parkolót kell kialakítani, mert több autó fér el. Megvizsgálják, hogy a járda és az úttest közötti 

zöldsávban a két fa közé parkoló öblöket lehet-e kialakítani. Az itt élők okosabbak, mint a 

városvezetés. Első lépcsőben javasolják a parkoló helyek felfestését, mert jelenleg összevissza 

parkolnak és a határvonalakkal több parkolóhely nyerhető. A mai műholdfelvételekkel 

rendelkező térképeken a tervezet már elkészülhetett volna rég. Melyik napon teszi közzé a 

parkolók felfestésének tervét, amit az itt élők véleményezhetnek és most kezdeményzeték is? 

Miért nem készültek el ebben az önkormányzati ciklusban a tervek négy év alatt, illetve 

korábban? Kikből áll a tervező csapat, mennyit kaptak munkájukért?” 

 

Szita Károly polgármester az Európai Uniós források egy részével bővíteni fogják a 

parkolóhelyek számát. Ennek a tanulmányterve elkészült. A lakótelepeken fogják kezdeni, mert 

ott a legsürgetőbb a helyzet. Pintér Rómeó alpolgármester és a lakótelepi képviselők feladata a 

koordinálás. Az ott élők fogják használni, ennek programját az ott élőkkel fogják először 

egyeztetni. Ez az egyeztetési folyamat legfeljebb tavasszal el fog indulni. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, nem kapott konkrét 

válaszokat.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5990   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:37  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő parkolók témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.67 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

139/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő parkolók témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 14----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „az itt élőket a város több pontján felháborítja a 

közterületen, parkokban, utcára kihelyezett padokon történő kocsmázás a Nemzeti 

Dohányboltok és az este is nyitva tartó kisboltok környékén. A Donnerben a Bartók utca elején, 

a Kanizsai utca elején lévő 10 emeletes alatt, a Madár utcai pavilonsor előtt, a Sávház mögötti 

éjjel-nappalinál és ami a legszörnyűbb a Petőfi téren. A Petőfi tér egy négysávos út melletti 

átjáró tér volt, ahol nem voltak padok, most végig a növényzet melletti padka lécekkel borítva, 

valamint fehér nagy ülőkék, de inkább fekvésre használt utcabútorokat helyeztek ki. Ezzel 

sikerül a pesti nyugati téri lepukkant hangulatát megteremteni. A rendőrség egy időben 

folyamatosan kijárt ellenőrizni, igazoltatni, de az elmúlt hónapok jelzik, hogy ezzel a 

módszerrel nem lehet rendet tartani. Hiába a drága üzemeltetésű köztéri kamerák, amelyekből 

egy főre Kaposváron jut a legtöbb. Ez meg is látszik a költségvetésen, évi 52 millióba kerül a 

működtetésük. De nem látszik meg a közterületek rendjén a mindennapok során. Mit tesz a 

közterületen kialakult kocsmázások megszüntetése érdekében? Mikor nyernek nyugalmat 

végre az itt élők és az arra járók?„ 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy újabb kamerákat fognak kihelyezni a következő 

évi költségvetésből. Erre kér majd forrást biztosítani. Másrészről a Vöröskereszt a feladatgazda, 

a Közterület-felügyelettel és a Rendőrséggel közösen kell, hogy ellássák ezt a munkát. 

Segítséget kért képviselő úrtól, hogy amennyiben ilyen helyzeteket tapasztal – vannak ilyenek, 

tapasztalja ő is – ne várjon két hónapot, amíg közgyűlés lesz, hívja a rendőrséget azonnal.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő azt a panelfordulatot alkalmazta a fórumokon is, hogy 

jelezték volna előbb. A kamerák ott vannak, látják az állapotokat, nem tudják megoldani. Nem 

változott semmi, eddig is ez volt, ezután is ez lesz. Új dolgot kell kitalálni. Nem fogadja el a 

választ.  

Szavazás eredménye 

 

#: 5991   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:40  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő „kocsmázás” témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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140/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közterületi „kocsmázás” témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 15----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „több alkalommal nyújtottam be rendeletmódosító 

indítványt a részönkormányzatok területén élők jogainak visszaállítása érdekében. 20 éven 

keresztül élt az a szabály a részönkormányzatok megalakulása óta, hogy a helyben élők 

választották ki titkos szavazással jelölőgyűlésen a részönkormányzat tagjait. A helyiek 

javaslatait a Közgyűlés jóváhagyta minden esetben, tiszteletben tartva önigazgatásukat. Ezt a 

javaslattételi jogot a polgármester a Közgyűlési többségen átvert módosító javaslattal magához 

ragadta. Az egyik részönkormányzat területén tartott fórumon lesújtó kritika hangzott el az ön 

által kiválasztott tagokkal szemben. A Töröcskei Részönkormányzatban háromszor történt 

tagcsere, akiket ön javasolt és közülük egyik sem lakott a részönkormányzat területén, amely 

felrúgja az önigazgatás alapelvét. 2023. február 15-i hatállyal a részönkormányzat tagja írásban 

lemondott, amelyet a polgármesternek és a Közgyűlésnek címzett. A visszavonás nem 

módosítható. Mely naptól dönthetnek a helyiek a részönkormányzati tagok jelöléséről? Mikor 

terjeszti a Közgyűlés elé a részönkormányzati tag lemondását, amit akkor az egyik helyi 

hírportálon a lemondott meg is jelentetett? Ezt már korábban is kérdeztem, akkor sem adott 

választ, a lemondás tényét közölnie kell a testülettel. ” 

 

Szita Károly polgármester nem kell tájékoztatni, de lemondott a képviselő, köszönte az addig 

végzett munkáját, nem kívánják betölteni. 2024-ben új részönkormányzati testület alakul. 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a részönkormányzatok jelöltgyűlésének visszaállítására 

nem kapott választ, így nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5992   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:43  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő településrészi önkormányzati 

választás témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 85.72 66.66 

Nem 1 7.14 5.56 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.78 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 2   11.11 

Összesen 18   100.00 
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141/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő településrészi önkormányzati választás témájában benyújtott interpellációjára adott 

választ. 

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek, mivel 

elfoglaltsága miatt el kellett mennie az ülésről. 

 

-----Különálló interpelláció: 16----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a 2022. évi költségvetés elfogadásakor kérdésre a 

polgármester betegsége alatt Ön válaszolt és az alábbi tájékoztatást adta: „El fog indulni idén 

várhatóan nyár elején a közbringa-rendszer. Itt 1 milliárd 250 millió forint körüli összeget 

költünk, bringapumpa pálya fog épülni a Városligetben és új köztéri eszközöket helyezünk ki.” 

2022.11.24-i Közgyűlésen elmondott interpellációmban kérdeztem: „Hány közbringa- rendszer 

próbálkozás volt eddig Kaposváron? Annak mi volt a pénzügyi eredménye?  Hónapok óta kint 

vannak az állomások kerékpárok nélkül, mennyi ezen közterületek bérbeadásának összege? A 

18 dokkolóállomás hónapok óta üres. A polgármester állítása szerint, Horvátországban 5 

tengerparti város volt a referencia, ahová kollégái kiutaztak. Kik voltak és mennyi időt töltöttek 

a tengerparti városokban? Mennyi volt a kollégáinak kiutaztatási költsége, ki finanszírozta azt? 

A Közlekedési Intézet véleményét kérte ki a városvezetés, hogy javítható-e a hiba vagy teljesen 

rossz a rendszer. Mennyibe került a szakvélemény, azt ki fizette? Melyik nap volt a teljesítés 

határnapja? Mekkora a kötbér mértéke? Milyen lehetősége van a városnak szabadulni ettől a 

nem működő, magas fenntartási költséggel járó rendszertől? Éves szinten mennyibe fog kerülni 

az itt élőknek? Eddig 40 millió, 33,5 millió, 35-38 millió közötti összegek hangoztak el? 

Mennyi bevétellel számolnak? Miből fizeti ezt a város, minek a kárára? Kit terhel a felelősség 

a közbringa 2022 nyár elején tervezett bevezetése óta a második nyári szezon eredménytelen 

elmúlásáért, a szerződésben vállalt kötelezettségek jogi úton történő érvényesítés 

elmaradásáért? Milyen jogi eljárás van folyamatban, a szerződésben vállalt kötelezettségek 

vállalása érdekében és ez hol tart?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a költségvetés kapcsán összefoglalta, hogy csak olyan 

közbringarendszert fognak átvenni, ami biztonságosan és üzembiztosan működik. A 

vállalkozóval szemben a kötbérigényt érvényesíteni fogják. Addig egyetlen forintot sem 

fizetnek, amíg a rendszer nem működik üzembiztosan.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a polgármesteri válasz ismertetése volt, a tényszerű 

kérdéseket nem tárgyalta, nem kapott választ. A választ elfogadni nem tudja.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5993   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 
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Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő közbringa-rendszer témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 10 83.33 55.56 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 16.67 11.11 

Szavazott 12 100.00 66.67 

Nem szavazott 3   22.22 

Távol 3   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

142/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közbringa-rendszer témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 17----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Annyi elszáradt fa van már a városban, hogy egy 

kivágási- és újratelepítési terv közzétételét javasoltam, amit a városlakók követhetnek. 

Többször interpelláltam a veszélyes kiszáradt fák és a fák metszése, megfelelő fafajták 

telepítése, a bálványfák irtása ügyében. A polgármester akkor és mostani távollétében 

alpolgármester úr válaszában elmondta, hogy „a Városüzemeltetési Kft. felmérése szerint az 

idén (2022. júniusában) 108 db kiszáradt fa kivágásra kerül. A Kft. ütemezetten, vállalkozó 

bevonásával végzi, melynek eredményeként 38 fát kivágtak. A még hátralevő 70 fát a 

vállalkozó az ősz végéig kivágja.” 2022.11.24-én elhangzott újabb interpellációmra a válasza 

így szólt: a mai napig 113 db fát vágtak ki. A természet ereje a legnagyobb ellenőre e munkának. 

A kiszáradt fák emberre, állatra és épületre, parkoló autókra, egyéb vagyontárgyakra egyaránt 

veszélyt jelentenek. Mikor teszi végre közzé a város honlapján a fakivágási- és újratelepítési 

tervet? Eddig csak arra válaszolt, hány száraz fát vágnak ki. Mikor válaszol őszintén arra a 

kérdésre, hány kiszáradt fa van a város területén? Mikor teszi ezek helyét közzé, hogy az itt 

élők ellenőrizzék és kiegészíthessék azt? Mikor kér bocsánatot a cinikus válaszáért az itt 

élőktől, idézem: A fakivágási tervnek akkor lenne értelme, ha a fák tervszerűen száradnának ki. 

Amiről szó van a már kiszáradt fák, nem pedig tervekről. Hány kiszáradt fa van a városban, 

ezek helyét és a kivágási-, és újratelepítési tervét mikor teszi közzé, hogy az itt élők azt 

kiegészíthessék, megkönnyítve a feltárást? Régi ígéretére emlékeztetve, hány bálványfa van 

Kaposváron közterület? Ezt megígérte egy előző közgyűlésen. Mely napon fejezik be a jelenleg 

kiszáradt fák kivágását és tuskózását?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a korábbi ebben a témában benyújtott interpellációra adott 

választ fenntartja. 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. A lényeg az, hogy ehhez az 

interpellációhoz mellékelt egy fényképet, amelyen egy kiszáradt nyírfa alatt tartja a fórumot a 

Madár utcában. A Kavü vezetője vele szemben állt és jelezte, hogy ez kiszáradt. Bízik benne, 

hogy már kivágták azt a fát.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5994   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 11:59  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő kiszáradt fák témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 15.38 11.11 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 2   16.67 

Távol 3   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

143/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő kiszáradt fák témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 18----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő A víziközmű vagyont és a szolgáltatási kötelezettséget 

még nem adták át az Államnak, az integrációs folyamatok elhúzódása miatt. A koncesszió 

jogosult kiválasztása késlelteti e ezt a folyamatot? Polgármester úr a Megyei Jogú Városok 

Szövetségének elnöke. Kértem sorolja fel, a megyei jogú városok közül hányad adták át és 

hányan szerződtek a viziközmű átadásáról. Polgármester úr csak annyit mondott, hogy 

Székesfehérvárról tud. Mely naptól emelkedik a kaposváriak vízdíja és mennyivel? Mikor lesz 

tiszta, iható víz a város minden pontján? Mely naptól kezdik el az azbesztes csövek cseréjét? 

Mikor tájékoztatja az itt élőket, hogy ki kapja a vizet azbesztes csöveken keresztül? Az 

egységes állami vízdíjtarifa és maga az átadás kapcsán négy garanciális pontot említett 

novemberi hozzászólásában. Biztonságos vízszolgáltatás, tiszta víz, megtisztított szennyvíz 

legyen, legolcsóbb közszolgáltatási díjat fizessenek a lakók, a rekonstrukciós munkák 

készüljenek el, legyen egy felújító program, a negyedik pedig, hogy az ott dolgozók mennyivel 

emelkedik, 2024. január 1-től mennyivel nő e közmű-szolgáltatásban a dolgozók bére, amit 

állított? Ne feledje a négy városvezető milliós havija fejenként több mint 300.000-el emelkedett 

a legnagyobb áremelkedések idején, míg a dolgozók bére, és a nyugdíjak vásárlóértéke 

drasztikusan csökkent. A közgyűlési döntéstől hónapok teltek el, hol tart a tárgyalás? Továbbra 

is üzleti titkot sért a tárgyalásokról adott tájékoztatása esetén az Ön által Közgyűlésen átvert 

megállapodás alapján? Kivel oszthatja meg a víziközmű vagyonnal kapcsolatos tárgyalás 

információit az itt élőkkel vagy az új tulajdonosokkal? Kit képvisel Ön? Melyik nap hoz végső 

döntést a Közgyűlés? Melyik napon tart ez ügyben közmeghallgatást? A korábbi januári 
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döntésnél hiányos mellékletek, illetve kipontozott dátumok szerepelnek a megállapodásban? 

Mikor lesz a megállapodás közgyűlési tárgyalása? 

 

Borhi Zsombor alpolgármester az integrációról a Közgyűlés döntött. A megállapodás 

megkötésére 2023. november 30-ig van lehetőség, amelyet ezen időpontig meg is fognak kötni.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5995   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 12:02  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő víziközmű átadása témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 15.38 11.11 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 2   16.67 

Távol 3   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

144/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő víziközmű átadása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 19----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a Baross utcai lakók reggel 7 és 8 óra között orrfacsaró 

bűzre panaszkodnak, de a Hársfa, sőt a Budai Nagy Antal utcában is érezni. A lakók nyerges 

vontatóval történő állati tetem, valamint élőállat szállításról számoltak be. Melyik cégek 

érintettek a városban? Milyen alternatív útvonal használatával lehet elkerülni, hogy ne a 

legrövidebb - cégek üzleti érdekeit szolgáló legolcsóbb - belvároson átmenő utat válasszák? A 

várostól északra lévő elkerülő utak használata csökkentheti a város terhelését, nem okozva 

elviselhetetlen szagot az említett utcákban? A szállítások megfelelnek az előírásoknak, 

minimalizálják e a bűzt? Mely hatóságokat, illetve cégeket kerestek meg? Mely naptól várható, 

hogy a bűz megszűnik a Baross utcában, illetve a környező utcákban?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester ez a feltett kérdés is az egyik lakossági beszélgetésen hangzott 

el. A kérdésfeltevőt tájékoztatni fogják, amit utánajártak. 
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem volt a válaszban konkrétum, ezért nem fogadta el a 

választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5996   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 12:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő élőállat szállítás témájában 

benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.11 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 2 15.38 11.11 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 2   16.67 

Távol 3   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

145/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő élőállat szállítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 20----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 2021. június 18-án és november 25-én kérdést intéztem 

Polgármester úrhoz, amely így hangzott: Évek óta lakossági igényként jelentkező Füredi 

laktanya végéig lévő szilárd burkolatú belső út és a MOL kút közötti kb. 150 méteres 

biztonságos gyalogos és kerékpáros közlekedésre alkalmas szilárd burkolatú út mikor lesz 

kész? Ezzel megvalósítható, hogy Kaposvár és Kaposfüred között gyalogosan és kerékpárral is 

biztonságosan közlekedhessenek az itt élők. A 2021. december 7-én közmeghallgatáson szintén 

elhangzott, hogy 2021. október 19-én a kérdéses szakaszon halálos közúti baleset történt. 

Polgármester úr azt ígérte a közmeghallgatáson, hogy amíg a beruházás megvalósul, megoldják 

zúzott kővel. Polgármester úr akkor is távol volt, alpolgármester úr a következő választ adta: 

amint befejeződnek az érintett szakasz kivitelezési munkái, a kerékpárút zúzott kő borítást kap. 

2023. január 27-én az alábbi választ adta: a kerékpárút ezen hiányzó szakaszára a közbeszerzési 

eljárás előkészítése folyamatban van, az eljárás hamarosan kiírásra kerül. A beruházást a 

közbeszerzési eljárás eredményének függvényében tervezik megvalósítani. A fűtőmű 

szerződése alapján nem tudták, hogy mikorra kell elkészíteni a zúzott kő borítást? Mi alapján 

kell közbeszerzést is kiírni a zúzott kő leszórásához? 2021. december 7-én közmeghallgatáson, 

tett ígéretét melyik napon valósítja meg? Mely naptól lehet biztonságosan közlekedni az adott 

szakaszon? Másfél éve az ígérete hangzott el, azóta sem történt ezen a területen semmi. 2023. 
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június 22-én adott válasz így hangzott: össze fogják kötni a két szakaszt. Azt várják, hogy a 

TOP legyen kiírva és azt várják, hogy az Unió soron kívül folyósítsa a Kaposváriaknak járó és 

nem adományként elfogadott pénzeket. Az itt élők folyamatosan jelzik, hogy a polgármester, 

mit ígért nekik, amelyet a jegyzőkönyvek rögzítettek. Itt a polgármesteri adott szó súlyáról van 

szó. A 2024. évi választásokig kész lesz a 2021. december 7-én közmeghallgatáson megígért 

zúzott kővel leszórt út igen vagy nem?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a korábban adott válaszát fenntartja. A teljes beruházást a 

közbeszerzési eljárás eredményei és a TOP források rendelkezésre állása függvényében 

tervezik megvalósítani.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő évek óta kérik a lakók, nem készült el. Úgy értelmezi a 

választ, hogy nem fog elkészülni a választásokig. Nem fogadta el a választ. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5997   Száma: 23.09.21/24/0/A/KT 

Ideje: 2023 szeptember 21 12:08  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő útburkolat témájában benyújtott 

interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 11 84.62 61.10 

Nem 1 7.69 5.56 

Tartózkodik 1 7.69 5.56 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 2   16.67 

Távol 3   11.11 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

146/2023. (IX. 21.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő útburkolat témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 21----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Mikor javítják ki a Várparkban a falakban, színpadon 

keletkezett hibákat? Milyen funkciót kap a korábbi kerékpárjavítónak szánt épület és mikortól? 

 

Borhi Zsombor alpolgármester a beruházás tekintetésben 2026. júniusában jár le a kivitelező 

garanciális kötelezettsége. Az éves garanciális bejárás alkalmával feltárt hibák határideje 2023. 

október 30. A kerékpárjavítónak szánt helyiség bérbeadására a pályáztatás folyamatban van.  
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-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő konkrét kérdésekre, konkrét válasz kapott, ezért 

elfogadta a választ.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester bezárta a nyilvános ülést, zárt ülést rendelt el.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester a zárt ülést követően újra nyilvános ülést rendelt el és 

napirend utáni hozzászólás következett.  

 

 

-----30 Napirend utáni hozzászólás---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kedves Kaposváriak! Egy év van vissza az öt éves 

önkormányzati ciklusból. Az utolsó négy és fél hónap úgy telik el, hogy lesznek mandátumukat 

töltő képviselők, akik szavaznak, döntéseket hoznak és újonnan megválasztott várakozók, 

valamint újraválasztottak. A képviselő-testületi munka és a pártpolitika nagyon eltér egymástól, 

azonban a politikai kampányt lezáró választások után dolgozni kell, működtetni a várost és 

védeni az itt élők érdekeit. Erős önkormányzat az, ahol az itt élők mondják meg mit akarnak, 

nem széttárt karú bábokat, akik az emberi félelemre alapozva hárítják el a döntéshozatal 

felelősségét, a felelős gazdálkodást. Több év és évtized után nem lehet mindent a külső 

tényezőkre fogni, migránsokra, járványra, háborúra, a szövetségeseinkkel, az európai és észak-

atlanti közösséggel folytatott harcra. A változás igénye erős Kaposváron, a buszok régi 

számozását és bevált menetrendet akarják, nem bukott elektronikus bicikli rendszert 

okostelefonnal, applikációval, bankkártya fizetéssel. Nem akarnak körjáratos turistabuszokat, 

sem 80 millióért körbe-körbe néhány buckán körözni a pumpapályán, talán 80 ezret megérne 

válság után. Világos járdákat akarnak, nem milliárdokért kicserélt lámpákat, ami keveset 

fogyaszt, de túl magasra rakva fénye elenyész, sötétbe borítva a várost. Közbiztonságot 

akarnak, nem még több kamerával annak hamis ígéretét évi 52 millió működtetési költségért. 

A túl sok kamera a felderítésben segít, de nem abban, hogy biztonságban éljünk, ahhoz hús-vér 

rendőr kell. Tiszta ívóvizet akarnak hosszútávon, nem lerohasztott vezetékeket, büdös, zavaros 

vizet, amelyre azt mondják olcsó húsnak híg a leve, igyátok. Utcaseprőt, parkőrt akarnak, nem 

éhbérért közmunkásokat és láthatatlan hiper-szuper takarítógépeket. Tiszta utcákat, tereket, 

nem elszáradt fákat, metszett lombkoronát, nem bujkálni esernyővel a fák alatt. Magasabb 

béreket, hogy ne szakadjon szét a család a külföldi munkavállalással, nem azok több évtizedes 

hamis ígéretét hallgatni, látva, hogy egyre kevesebbet tudnak vásárolni a munkájukért kapott 

bérért, vagy nyugdíjért. Ezzel szemben a városvezetők milliós havija a válság alatt fejenként 

havi több mint 300.000 forinttal emelkedett. Ázsiai gazdasági menekültek nem hoznak 

magasabb béreket, a gyárak által fizetett helyi adó a helyi politikai érdekkör döntésébe kerül. 

Az itt élők panaszára csepegtetnek némi morzsát. De, ha a Kormány gondol egyet elviszi a felét 

vagy az egészet. Kiszámíthatatlan az élet. Változz, változtass, fejlődj, enélkül minden marad a 

régiben, bármennyi gyermek születik, a fiatalok elmennek, az idősek magukra maradnak. Ha 

2030-ra tervezik az egészséges várost, akkor most a város beteg. 30 éve megkövült rendszer. 

Kalandozz Kaposváron plakátok mindenütt sok pénzért, menj gyalog, busz nem mostanában 

jön veszteségért. A változáshoz tudás és munka kell, nem mindent elfedő propagandaplakátok, 

búfelejtő bulik. A város tudással bíró és alkotni képes ereje távol tartja magát a döntésektől, 

helyükre ködös eszményképben vakul hívők töltik meg a döntéshozatali helyeket. 9 hónap 
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múlva választás, az új testület munkáját nem a pártok, hanem az itt élők által megválasztott 

emberek határozzák meg, nagy tudású és munkabírású értékrendet követők vagy vakul hívők 

alakítják a város jövőjét. Tessék választani, részt vesznek a jövő alakításában vagy átengedik 

azoknak, aki szívesen alakítják tovább Önök helyett. Köszönöm, hogy meghallgattak.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester egyetért a képviselővel, hogy a változáshoz tudás és munka 

kell. Azzal nem tud azonosulni, hogy a képviselői munka abból áll, ha kamerákat lát, akkor 21 

interpellációt hoz, egyébként eltűnik. Arra bíztat minden képviselőt, hogy folyamatosan tartsa 

a kapcsolatot a polgárokkal, folyamatosan hozza a problémákat az önkormányzat felé. 

Megköszönte a képviselők mai munkáját, bezárta az ülés.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 

            polgármester                                                                              jegyző 

  

  


